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NB!  

NÅR DU VIL REFERERE FRA ILIUKA, NEVN KILDEN – ILIUKA – OG DATO FOR 

RÅDET! 

 

 

 

         ARTIGHET FRA ILIUKA 

          Når jeg skriver ned spørsmålene til deg i dag i forhold til rådene, Iliuka,..  

          Så kommer svarene. 

          Ja, nemlig! Kan jeg stole på dem? 

          Det skal den. For hvorledes der så er i eteren, så er alt i den samme sfære. Der    

          finnes ei nogen nødvendighet av at stille undringer. Like litet som der finnes   

          nødvendigheter for Iliuka at besvares.  

          Dette er ‘entertainment’ (underholdning) for våre himler. Konu Ekatah. (160523) 

 

 

HISTORIE 

Det bildet vi har av at mennesket i sin tid bygde Babels tårn, var det en måte menneskene 

prøvde å bryte seg løs fra den tredje dimensjon og til 5D i gamle dager?  

Så kan der tales. 

Så det vi opplever i dag er en slags repetisjon av Babels tårns oppbyggelse og nedrivelse? 

Så er der, korrekt. (021122) 

 
Den svarte pyramiden med inskripsjon som ble funnet i Egypt, laget av et materiale som ikke 

finnes på Jorda, hvor kom den ifra? 

Der er ifra Pleiadiske systemer. Der er tilsvarende kvalitet i andre stener der er på din 

Jord, givet lik offergaver anvendt lik der er av den høyeste topp på de pyramider. Der er 

kraftstener. 

Hvor er den? 

Der hviler under mengder av sand. Der skulle kan hende søke noget for hva der tales 

SFINKSENS. (180123) 

 
I historiebøker har jeg kommet over utsagnet at byen Nazaret ikke var en by på Jesu' tid. Kan 

det stemme? 
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Den ble efter (altså senere). Jesu var vandrende, og kom ifra de sumeriske stater. 

Da tenker du på Jesus som skikkelse? 
Korrekt. 

Så Nazaret var ikke hans fødested? 
Ei var det. 

Er vi i Ur i Kaldea, da? 
Vi er der og derikring. Den lille stad eksisterer ei nu. Om den ser i et større område så 

var der knyttet for Ur. (021122) 

 

Kan Iliuka si noe om Tartaria? 

Der var et begrenset område for hvorledes der var tartarer, lik den kjenner til folket. 

Det er av gammel natur, og der er spredt noget over de franske riker. De riker det òg i 

eftertid blev til de keltiske riker. 

Vi ser det er mange monumentale byggverk som er bygd lang tid før vår tid og med moderne 

teknologi, og så tenker jeg; Hvem var det som var byggherrer for disse monumentale og store 

byggene som vi i dag nesten ikke er i stand til å bygge? 

Der var lik påvirkninger av ‘extraterrestrials.’ Der var alt der var lik der var vanligt før 

med visitasjoner fra andre galakser. Der var lik avhjelpelser. Der var til belæringer for 

menneskebarn hvorledes der skulle dyrke, hvorledes der skulle høste. Der var òg til 

avhjelpelser til hvilke elementer der kunne anvendes for at skape om byggestener. 

Gjennom lyder kunne de forandre nogen konstruksjoner. 

Så mange av de store katedralene og slottene som vi ser i Mellom-Europa; er de bygd med vår 

tids teknologi, eller er det....? 

Der er eldet teknologier. Lik der alt mere kan sammenlignes med det i nutid omtales lik 

‘lacers’. (021122) 

 

Noe som kalles; ‘mudfloods’, dvs. at det graves opp flere av byer og byggverk som er funnet 

under store lag med gjørme, vil det si at det har vært noen oversvømmelser som 

historiebøkene ikke forteller oss noe om? 

Så er der korrekt. Der óg er lik der er kontinentalplater der har oppløftet, og der har 

nedsenket. Således var der hav nu hvor der nu blev oppløftet og utgravet. 

Så det at de finner igjen romerske veistrekninger flere meter under ‘mud’ har med det å gjøre? 

Det er korrekt. Der er eldede ‘tsunamis’. (021122) 

 

Hva skjedde med Maria Orsic? 
Hvorfor undre...? 

Jeg har vært inne og lest om hennes forhold til de flyvende objektene som de utviklet, 
hun og hennes....  
Vimanas. Hvorledes den ser, så er der en føder og en grunnlegger av en tradisjon der er 

knyttet for hinduismer. 

Hvilken rolle hadde Maria Orsic i dette? 
En formidler. 
Og så forsvant hun bare...? 
Den blev manifesteret. Den eksisterer i en annen tradisjon og himmel. Lik der er for 

Kaiapos, lik der er for Poeblos. 

Kan det være slik at det er den katolske kirke som står bak historieforfalskningen som nå 

holder på å avdekkes? 

Det er i en stor del korrekt. 

Og de står også bak den religiøse opposisjonen i den siste tiden? 
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Så kan der tales. Og der er òg nogen av autoritetenes eliter der søker at noget handle sitt 

selv ut av virkeligheten. (021122) 

 

I historiebøkene står det at Noah's ark strandet på Ararat-fjellet som da er over 4000 meter 

høyt. Hvordan henger dette sammen? 

Hvorledes den ser, så var der en tid at Moder Jord var dekket av glacier, is. Hvorledes 

det blev til en ytre faktor, en kosmisk energi der tilførede Moder Jord for alt sådan 

smeltet. Og således falt der vann i mengder av tid, og i mengder på sin Jord. Hva der 

defineres lik floder, var noget korrekt. Hva der defineres lik arker er lik mengder av 

arker. I ulike visdomstradisjoner kan den lese om Noahs arker. Det var dog mange 

Noah. Der var Noah i store riker både vest og i øst og i syd og i nord. Således hva der er 

gjenfunnet på Ararat er ei Noahs ark. Der er av de sumeriske arker. (021122) 

 

Er den bibelske person som vi kaller for Abraham egentlig Enlil? (En av anunnakiene) 

Det er den samme gestalt. Korrekt (021122) 

 

MARCELLO HAUGEN 

Hvor har vi Marcello i mitt liv i dag? 

Den er i en sfære for hvorledes den avhjelper alle de der beder. Lik den er for den 

Kristo gestalt, lik den er for den Buddha, lik den er for den Allah, lik den er for alle 

symboliske verdier og ledestjerner av spirituell kvalitet menneskebarnet ser til. (021122) 

 

UTENOMJORDISKE HENDELSER – SPACE CRAFTS 

Noen netter ligger jeg våken nesten hele natten og er ikke trøtt. Hva er det for noe? 

Vi ser, der er noget overskudd av energier. Den skulle nesten være en vindpropell.  

Søke nu at se der er noget forbipasserende, der vil transformeres den energi den 

behøver, og stundom vi ser òg at den sover i korte øyeblikker. (180123) 

 

Hva var det jeg så på himmelen, det var noe grønt som fløy forbi? 

Vi ser der var ‘space craft’. Det er naturligt. Den har sett tusener av det, når den tror 

den ei sover. Konu Ekatah (180123) 

 

Hva kan du si om den negative AI-en som styrer Jorden?  

Der bliver katastrofer. Der vil fødes hva der tales resistans for at forhindre sådant. Dog 

der vil skape konflikter. Der vil tilintetgjøres av ‘extraterrestrials.’ 

Er det den Galaktiske Føderasjon av Planeter (United Federation of Planets) som 

administrerer Jorden nå?  

Det er. Det er korrekt. 

Hvorfor ser ikke mannskapet på Toleka Ashtar?  

For hvorledes det så er i en annen dimensjon hvilket der er en tid der vil manifesteres i 

den tredje og den femte dimensjon. Nu er det óg så at der er flere elementer der tilhører 

den intergalaktiske allianse og således er der ulike oppgaver. Der er noget tungt for 

menneskebarnet just nu i denne tids forvandling i overstigningen fra den ene til den 

neste generasjon og inkarnasjon. 

Er det slik at planeten blir resatt når man får for mange våkne ‘starseeds’?  

Så er der korrekt, lik den har belest av ‘den hundrede apen’. Så er der óg i en større 

galaktisk sammenheng hvilket der óg er lik den ser der er en stor del av Menneskeheten 

der oppvåknes helt nu og en stor del er ei oppvåknet. For nogen skal der sove og blive at 

oppvåkne derefter lik der er av etapper i oppstigninger. (050623) 
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EXTRATERRESTRIALS 

Dette med’ extraterrestrials’ som du snakker om, - du snakker om at de kommer til Jorda.  

De er. …at den blir tatt over, og alt det der. Men jeg har en sånn merkelig følelse at det også 

kan være oss selv fra tidligere liv. Stemmer det? 

Ei kan der være så. Der er så noget for hvorledes den ser lik tidens forløpelser, dog 

ei er der revisitasjoner av sitt eget selv. Der er alt lik den så søker i tiden, så er 

der til langreiser til andre galakser. Hva der kommer til sin Jord nu, er av nutidens 

eksistenser i hva der tales moderskiber der svever ikring Moder Jord.  

Ja, det skal bli artig å treffe deg der da, Iliuka. Konu Ekatah. Ja. Takk. (150523) 

 

Det er Pleadians til stede her på Hjertetreffet. Har de et budskap til oss? 

Der er at være i ett. Alt er der så lik om den kunne se i dypere fasetter, så ville den 

undres. Den kollektive enhet vokser. Alle bringer næring til sin egen kjærlighets 

bevissthet for at give og at høste. Så er der for at forene et lys. Konu Ekatah. (120623) 

 

FREKVENSER - ENGLER 

Du snakket om at noe fra erkeengel Michael ikke var tilpasset min Jords fysiologiske  

betingelser, men hva med av ‘spirits’? Forklar meg det. 

Alt, lik der er i frekvensenes forendringer nu, deri angjelder både Himmel og Jord, så er 

der lik der skaper overganger, der er broer mellom hva der vokser til større synlighet 

for menneskebarnets natur og hva der er broer der vil søke at noget av det gamle 

energetiske vil opphøre i sin form og sin eksistens. Således er der transformasjonen vi 

taler om. (141222) 

 

FREKVENSER – ENERGIER 

Å utsette seg for frekevens på 432Hz...? 

Der harmoniserer ditt eget selv og skaper bedre forutsetninger for hva der tales lik 

helende kraft for hva der tales Long-Covid. (120623) 

 

Kraftlinjer, hvorfor er jeg engstelig for dem? 

Vi ser der er noget der er en fiktiv tanke. For om den søker at kjenne efter, så er der til 

oppladelser av ditt eget selvs legeme. Der er vibrasjoner og pulsasjoner av Moder Jords 

magmakjerne der skaper lik alt oppladelser og befrielser i hva der tales negative 

immuner inne i ditt legeme. 

Men hva kan jeg gjøre for å bli kvitt…? 

Om den søker dertil for kraftlinjer, så skal den sitte der og meditere, så skal den 

overgive sitt selv til Moder Jord, og balansepunktet mellom Moder ord og Fader 

Himmel. Vi ser den intellektuelt søker kontroll, og ei er det klokt. Den skulle stundom 

ha amputeret sitt hovud. Konu Ekatah. (120623) 

 

Jeg har kjent hjemme en plante som har sendt ut noen dufter til meg? 

Den kommuniserer. Den kommuniserer. Takk, det var det jeg.. Der er biokjemiske signaler 

lik den formidler sin takksigelse for at den er til, lik den påminner kvinnen om at 

kvinnen og skal bringe takksigelser til at den er til. Takk.  Konu Ekatah. (120623) 

 

Jeg misforsto deg muligens, men min ??ningsaktivitet har en forbindelse med turbulensen  

som foregår? 

Det er korrekt.  

Hvordan? 



5 
 

Vi ser, der er alt meget lik den nu vil erfare innom noget hva der tales ikring tre år, så 

vil den se at der vil erfares nye tanker ikring hva der tales energienes skapelser, og 

hvorledes der er av molekylære strukturer. Således vil der bringes nye sannheter fram, 

i… hvorledes der er av en større intergalaktisk sammenheng. Det vil òg erfares gjennom 

sin egen ‘reseach’. 

Okei, det var veldig høytflyvende, men… 

Ei er det. Den er alt meget lik den holder fast i gamle fysiske formler. Ei skal den, for 

den atomære nukleær-vibrasjon i molekylære strukturer vil oppleves en helt annen enn 

hva der til nu er. Der òg må inkluderes elektromagnetiske prinsipper Menneskeheten ei 

ennu har sett.  

Konu Ekatah igjen, Iliuka. 

Konu Ekatah. Der ville tilrådes at bla i nogen bok der er i din hylle oppe til høyre. 

Oppe til høyre, på kontoret? 

Der er en bok alt mere om kvantefysikker. Konu Ekatah. 

Takk skal du ha. (141222) 

 

Har du noen beskjed fra de avdøde? 

Hvorledes vet den at der finns nogen der er av-død? Kan der ei være menneskebarnet 

der er av-livet?  Der er viktigt at den ser, en død og en liv er den samme side av to 

energier, således er der lik dag og lik natt. Således er der óg viktigt at den ser, der finns 

ei nogen død. Der er transformasjoner til andre tilstander der er ved høyst levede livet. 

Konu Ekatah. Takk. (120623) 

 

Hvilken kilde får jeg inspirasjonen fra? 

Der finnes all tid en Kollektiv Kilde der er til for alle menneskebarn. Søker den efter 

Lyset, så vil den mottage Lyset. Der finnes ei noget spesifik Kilde. Kilden er til for alle. 

Det er den Kollektive Bevissthet, - morfologiske felt. Konu Ekatah. (120623) 

 

Vet du hva årsaken er til raskere tid ved svakere gravitasjon?  

For hvorledes alt er en illusjon, således er der óg til opplevelser av raskere tid. Dog tiden 

er ei noget raskere, der er intensiteten av tidens helige punkt der oppleves.  

Så det med gravitasjon, er det noe annet enn det vi har blitt fortalt?  

Det er korrekt. 

Ja, jeg har mistanke om det.  

En graviterende vibrasjon er óg knyttet for magmakjernen inni sin Jord. Alt er der så i 

turbulenser lik óg av store sykluser bestående av tjuesekstusener noget lik i åtte 

hundrede år. (26800 år) Lik der vil skapes nu en større opplevelse av omskifteligheter lik 

der før var. Lik Moder Jord er således at transformeres igjennom de tentakler der er i 

sin galakse, så vil der påvirkes for alt hva der omtales lik graviterende prinsipper. Der 

vil gjenopplives og gjenoppdages nye fysiologiske begreper den lik i teorien kjenner til, 

dog gjennom fysisk natur vil der kunne bevises.  

Ja, jeg skjønner alt det som foregår her, men det er ikke sånn som vi har blitt fortalt, i alle 

fall.  

Der er mere til. Ja, ikke sant. (230523) J.A. 

 

Hva hadde vært nyttig for oss å be dere om? 

Intet. Vi er, om der bedes eller ei. Hvile dine tanker! I tanken der er, så vil den óg erfare, 

alt er i god vokst for sin Jord. Alt er nu nærmere hva der defineres på sin Jord lik 

himmelens energier. Dog, Menneskeheten og Moder Jord er alt oppløftet i en større 
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intergalaktisk kommunikasjon. Således der tilrådes alle livsindivider der lever på sin 

Jord at alt dypere kjenne inni sitt hjerte, hva vil den nu gjøre? Hva skal den nu 

formidle? Der er dialoger i det indre som skal oppløftes til lyset. Konu Ekatah. (140623) 

 

Da jeg var nord i vinter kjente jeg at blåtimen, de fargene i mørketiden i nord, var fylt med 

energi?  

Det er korrekt. Og der er en fremmed energi for de der ei har søkt dertil. For hvorledes 

det óg skaper kontraster, så er der en dypere blå kolør der behøves for hva der tales 

halsens chakrapunkter.  

Så det var første gangen jeg opplevde det? (Jeg er oppvokst i nord) 

Den har sett og fornemmet før, dog ei har den fortolket før. (230523) E.A. 

 

I vinter synes jeg det var en veldig tung energi som kom 17. januar. Hva…? 

Vi ser der var alt hva der tilføredes din Jord er gjennom óg frekvenser der er for din 

galakse. Der er omskifteligheter på din Jord nu. Således er der óg lik den må søke at 

anpasse sitt selv gjennom påtvungen energi til at søke en større dyp av 

en gledes inspirasjon, så bliver der lettere. (120623) 

 

Generelt, jeg tror nå i hvert fall at det er masse energier rundt jeg kjenner. 

Det er. 

Er det så urolig der ute? 

Det er.  

Hvordan stå i det best mulig da? 

Vi ser hvorledes den søker at sentrere kraften i sine harmoniseringer for sitt selv, så er 

der tilstrekkeligt. 

Så noe av det som jeg følte funket, det skal jeg fortsette med? 

Det skal den. 

Kjempebra, takk. Konu Ekatah. (180123) 

 

Kan du si noe om hva mannen fra Pleiadene ønsket å formidle til meg da han gikk forbi 

garasjen min? 

Vi ser hvorledes der var en av flere der manifesterer sitt selv for at skape  

tilvennelser på sin Jord og for menneskebarn. Lik den òg alt mere vil se nu under  

denne år og de neste syv år, så vil der skapes alt flere visitasjoner av ‘extraterrestrials’  

og andre stjernebilleder. 

Takk. Konu Ekatah. (180123) 

 

Jeg har lyst til å ta opp den tråden om det med energien, det som ble sagt nå om at de har klart 

å skape større energi av en energi som var…  

Der er liten terskels begynnelse. Der finnes alt lik der finnes umetteligt med energi i 

Kosmos. Der behøves ei store konstruksjoner for at hente energi. Der er energi over alt. 

Prinsippet er, og hva der fattes er at menneskebarnet ennu ei forstår hva energi er. 

(141222) 

 

Hva anbefaler dere for å styrke vår forbindelse med solen og de høye kosmiske energiene, og 

samtidig være helt jordet? 

Hvilket nu er i behov óg at se, der er to ulike sider. Den ene er óg for at se at der er 

bestrålninger ifra solen der er av intensiteter lik der ei før var. For der er turbulenser óg 
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for Fader Himmel nu. Hvilket den óg skal se nødvendigheter av beskyttelser av de 

intensiteter. Like fullt er der solvinden der vil skape noget komplikasjoner i hva 

der tales teknologiske instrumenter. Der påvirker óg hvorledes menneskebarnet lik 

individ oppfatter de frekvenser der induseres. Der kan være noget trøttsomt for nogen, 

der behøver således at gå i dvale. (140623) 

 

 

Disse veiviserne som er kommet til Jordkloden, som Adam, Moses, Buddha, Kristus, 

Mohammed, Báb og Baha'u'llah som åpenbarer disse hellige ordene. Jeg fornemmer at det er 

kapitler i samme boka? 

Det er korrekt. 

Er det veivisere som er for hele det galaktiske system? 

Der kan tales så. Lik der óg ser at der forefinnes så megen der ennu ei er åpenbaret for 

menneskebarnet. Der óg er til for at skape flerspråklighet og forvirrelser. Således har 

der blivet noget misoppfattet av menneskebarnet til at se at der er verd at kriges for. 

Hvorledes der så kunne kjenne den sanne verdi, om der er av Allah, om der er av 

Buddha, om der er en gestalt noget tilbake til sanskrit, så er der en tid for alt. Hvorledes 

den sanser den opprinnelige kosmiske universelle kjærlighet, det er en frekvens alle kan 

ta, lik en harmoniell vibrasjon, - intet at skape strider for. 

(230523) H.O. 

 

Vil vi menneskebarn merke det på kroppen når Moder Jord tilter, altså ombytte av polene? 

Meget korrekt. 

På hvilken måte? 

Lik der kan være individuelt, óg beroende for hvor den på sin Jord lever. 

Ja, så hvis man lever her, da? 

Det er omskrevet i De helige skrifter hvorledes stjernene skal falle fra himmelen. Således 

vil den se, om der så er mørket og stjerner at der faller stjerner fra himmelen. Dog, ei 

bokstaveligt.  

Nei, det forstår jeg. Takk. Konu Ekatah. (140623) 

 

Hvordan kan ‘en gjeng’ som den som er samlet her (‘Hjertetreff’ på Venabu), være til tjeneste 

på Jorden nå? 

Lik den alt er. Hvor menneskebarnet samles og vever tanker ikring kjærlighet og lys, 

bringes der óg en større kraft, lik der før er benevnt, der er en portal ved denne sted 

hvor den nu er. Således er der óg alt hva der genereres av omtanker for Moder Jord og 

hinannen skaper der óg en større energi der spredes for andre deler av sitt rike og sin 

klode. (140623) 

 

Hva er den mørke energien i Universet? 

Der er Intetheten. Der er tom kraft der vil skapes til en livgivende vibrasjon gjennom 

den tid at der imøtekommer lysets tanke. Der er så lik der tales Intetheten. Der er for at 

skape en balanse for alt eksisterende av materiske tilstander. Dog der finnes materiske 

glober, der er av alt større dimensjoner lik der taler millioner av ganger større enn din 

sol. Således er der likefullt en annen fysiologisk bestemmelse til hvorledes der er at måle 

tettheter. Der er tetthetens masse der kan avvike om den ser fra ulike galakser. Hvilket 

óg er til noget menneskebarnet vil se der anvendes lik passasjer når der skal langreises. 

For lik den alt vet, om den søker av det ene til det andre punkt, så ei er der alltid den 

rette linje i Kosmos, der er lik der tales spiralenes vandringer der er alt kortere.  
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Således vil den óg se i tidens oppdagelser der nu er, alt for hva der skapes til nye 

vibrasjoner, angjelder óg rotasjonen av sin egen Jord. Der kan oppleves alt mere lik 

langsomme rotasjoner. Likefullt vil der påvirkes hva der tales klimater og hvorledes der 

påvirker Moder Jords magmastrømmer. Polariteter av Jorden vil forendres, lik opp 

bliver ned og ned bliver opp. Dernest vil den óg se der påvirkes alt det levende lik der 

tales i naturen. Der kommer en interessant tid. 

Vil det være farlig å leve her under polskiftet ved at magnetfeltet blir svekket eller blir borte 

under skiftet? 

Vi ser der er til beskyttelser all tid. Dog i tiden der så søker at unnflykte, så vil den óg se 

at der skapes turbulenser alt meget mere mentalt gjennom fryktens manifestasjoner i 

Menneskeheten. De der søker at bevare roen og at forankre sitt eget selv, så vil der blive 

til alt velsignelser. En ny tanke er alt født for Menneskeheten og bevisstheten. Der er 

den kollektive substans der vil bringe en ny tanke for menneskebarnet, lik der skal se 

lyset i en helt annen frekvens. (220523) 

 

Hvordan virker fullmånen på kroppen? 

Der er naturlige effekter igjennom for hva der er av cellene i ditt eget selv. Hvorledes 

der så er av vannets molekylære funksjoner, så er der óg lik den tiltrekkes. Den har 

ebbe og flod inni sitt eget selv der påvirker dine ledd og muskulære fibrer. Hvorledes 

den kan søke til noget høyere nivå av sine basiske føder, så ville der være absolutt til 

hjelp. (120623) 

 

Jeg mottok et budskap om en energiportal som er her i nærheten. Hvor eksakt befinner den 

portalen seg? 

Så kan der ei måles. Der er portaler over hele din klode og ditt rike. Således er der óg 

viktigt at den ser tilstanden for hvorledes menneskebarn samler innom én spirit og én 

flamme, så vil der være portaler der åpenbares. All tanke ikring den Guddommelige 

kjærlighet bringer en portals åpenbaring. 

Så det er ikke noen portal som befinner seg her i nærheten? 

Den er hvor den nu sitter. Konu Ekatah. (120623) 

 

 

NÅTID – VERDEN 

Dere omtalte det som utspiller seg mellom Russland og Ukraina som ‘teater’ og snakket 

senere om noe kosmisk som utspiller seg der, kan dere utdype det? 

Lik vi før har talt, lik menneskebarnet tror der er kontroll på sin Jord, så er der at vites, 

der finnes ‘aliens’ der har alt lettere kontroll, lik der var for hundretusener år tilbake. 

Således skal der ei bekymres for hva menneskebarnet lik art kan gjøre, for der er under 

kontroll. Konu Ekatah. 

Er det en del av teatret at Putin er en del av ‘World Economics Forum’, eller den Davås- 

gjengen? 

Så kan der tales. (140623) 

 

Korrupsjonen i Norge, kan du si noe om det? 

Vi ser der spredes om, dog til alt større synligheter.  

Det var alt du ville si om det? 

Alt lik vi før har talt, lik alt skal oppløftes til synligheter for alle individer, således vil 

der óg være lettere at skape en større dialog om forendringer.  

Ja, så det er stor korrupsjon i Norge? 

Korrekt. (140623) 
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Hva er de stripene på himmelen som blir værende lenge etter at flyene er borte? 

Vi ser der er noget der er for vannets struktur, kondenser, om den vil. For nogen vil der 

være, i alt mindre skala, noget tilførelser av silverets oksider, noget der skaper en 

bevarelse av sådant slør for himmelens hvelving. Det er lik eksperimenter der vil 

avsluttes. (140623) 

 

Det var bilder fra NASA som ikke viser… De endrer størrelse på landområder på bilder av 

kloden. Er det fordi planeten vår er flat? 

Ei er der! Ei er der! Der er viktigt at den óg ser der forefinnes noget lik sådanne 

argumenter. Dog, just nu er der en forbedrelse i hva der tales linsers funksjoner og 

kvaliteter, således er der alt mere reelle størrelser der oppdages nu. 

Er det riktige bilder, da? 

Det meste er, korrekt. 

For vi har jo ikke vært der ute og sett om det virkelig er en rund klode? 

Det har vi.  

Akkurat. Takk.  

Den er rund. Den er så rund! Det var gøy. 

(Latter) Korrekt. Konu Ekatah. (140623) 

 

Det ble aldri oppklart hva som skjedde med Beserk, båten til Jarle 

Andhøy, og de folka som var ombord? 

Der finnes livsvesener der vil ei at nogen skal se og forstå. Dog, den skal óg se, - i tiden 

der kommer, så vil der manifesteres til en større synlighet av ‘extraterrestrials’ baser. 

Det er der de bor. (140623) 

 

FREMTIDEN 

Takk for gode svar i løpet av runden, Iliuka, spesielt at du sa at det gamle skal falle. 

Det er korrekt. Der er ei til gavn for noget individ at holde fast i hva der gammelt var. 

Der skal falle. For således skal der gives et større rum og muligheter for at 

menneskebarnet i sannhet skal anvende en større del av sin sanne vilje, og ei for hva der 

ageres teatralsk. Det angjelder alle, store og små, offentligt og privat. Alt meget mere 

skal der avsløres av bemyndigelsens søken at underholde.  
Konu Ekatah, Iliuka. Konu Ekatah. (141222) 
 

Vil pollinerende insekter fortsette å være her på Jorda i fremtiden? 

Så vil det. Der vil gjøres alt større aktiviteter for at samle insekter og skape lik større lik 

der er mutasjoner der er forbedret immuner for óg insekter. Korrekt. (140623) 

 

Basert da, på en liten fremtidsvisjon, hvordan ser morgendagens politiske ledere ut  

sammenlignet med dagens? 

Der vil påtvinges til alt større ekteheter og der er falsknerier der vil opphøre. Hva der  

søkes lik at holdes tilbake hva der er av visdommer og sannheter vil der noget  

avkledes. Der vil skape en større sannhets inspirasjon i det menneskelige prinsipp, og  

det menneskelige vil forendres til alt høyere vibrasjoner og kvaliteter. 

Konu Ekatah, Iliuka. (141222) 

 

Hva slags ledere vil Menneskeheten trenge i tida som kommer? 

Menneskebarn med erfarenheter, - med prøvelser der har overkommet prøvelser. 

(140623) 
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Hvordan kan vi best påvirke sånn at frykt, hat og grådighet ikke fortsetter å styre verden? 

Den vil se at der fortsetter ennu en stund. Således vil der óg skapes lik vi taler, en alt 

større synlighet så alt det fordummende bliver tydeligt. 

Men når vil dette snu? 

Der er alt begynt gjennom en bevisstgjørelse, dog der må søkes at se at der må velges 

andre menneskebarn i styrelser. (140623) 

 

Er det riktig det Dante Santori sier om ‘The Cause’ og Karistus som beskytter 

Menneskeheten?  

Ei alt. Der er noget der er noget diffust i begrepet. Dog den skal alt primært søke at se 

der finnes en dypere plan for hvorledes der er for Menneskeheten. (050623) 

 

Er informasjonen som mannskapet ombord stjerneskipet Toleka deler med oss sannferdig?  

Vi ser de prøver. Der er ennu en vei at vandres til det bliver at integreres. (050623) 

 

Såkalte ‘white hats’ og de som prater masse om dem, Creative Society, Simon Parkes bak 

Connecting Consciousness med mange flere, virker alle å være infiltrert og styrt av kabalen. 

Hvem er det vi virkelig kan stole på?  

Om den selv skulle besvare, hva ville den tale da? Hva er din tillitsindikator?  

Meg selv.  

Det er korrekt. Således skal den søke at se om der er en kompliseret matrett, så ville der 

være naturlig at den óg smaker på ulike fragmenter. Dog der er hvorledes der bemøtes i 

den smak der er av god absorberende frekvens, det er hva det den skal ta vare på. Den 

har sensibiliteter til at sortere selv. For der er så lik det bestråles Moder Jord av 

intensiteter og av hva der tales ‘fake news’ lik der så skapes infiltrasjoner over alt i alle 

samfunnsnivåer for at skape kaos. Det er således menneskebarnet bærer analytiske 

retninger og muligheter til at selv sortere om den tillater at anvende intuisjonen og om 

det tillates at anvendes den kosmiske kjærlighetsbevissthet. (050623) 

 

Donald Trump kommer han tilbake som president i USA? 

Ei ser vi den gjør. 

Hva kommer til å skje med samarbeidet USA og Europa, hele f.eks. NATO framover? 

Vi ser der vokser, dog, der er alt betinget at storebror er større enn lillebror. 

Det vil ikke bli noe forandring på det? 

Ei vil det. 

Vi er jo på en måte i krig i Europa, siden Ukraina er i krig. Er dette å anse som den 

3.verdenskrig? 

Så er det. 

Når er vi ferdig med Putin, da? 

Hvile du dine tanker, der finnes krefter der arbeider for saken.  

Og så lurer jeg på, er norske politikere litt blåøyde, om du forstår, de har ikke blå øyne, da,  

men de er blåøyde? 

Ei kan der tales så. Der finnes alt meget mere enn ‘litt’!  

De er meget blåøyde! Meget! Meget korrekt. Ja, det tenker jeg. Takk. (140623) 

 

Blir det ny regjering i Norge til høsten? 

Så vil det. Korrekt.  

Vil det forandre noe for Norge? 

Så vil det.  
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Til det bedre, eller? 

Der bliver til alt større turbulenser og kaos. Det fryder våre himler.  

Dere får mye å gjøre, da? 

Vi ser, hvorledes der gjennom kaos vil skapes nye fundamenter til gjenoppbyggelser av 

alt bedre energi når der så forlater hva der tales en grunntanke der er bygget for 

europeiske kontinenter.  

Hvorfor er den norske krona så svak nå? 

Men det vet den. Der er således der må gjenoppbygges på ny, og vi ser der vokser. Like 

fullt vil der være en syntetisk verdi for alle mynteverdier, om der er kroner eller ei. 

Så Norge kommer ikke til å få Euro? 

Der vil gjøres forsøk. 

Ja, men det kommer ikke til å skje? 

Ei vil det.  

Vi har jo mange som har beriket seg godt i Norge, som har flyttet til 

Sveits. Kan du si noe om dette, og om den trenden vil snu? 

Så kan der tales. Så vil det. Dog, søke nu at se i større dyp, for der er ei nogen av de 

individer der har flyktet og forflyttet der vil bringe sådan verdi med sitt selv til våre 

himler. Vi er rikere, vi!  

Ja. Takk. Konu Ekatah. (140623) 

 

(Del av et svar som er av allmenn interesse:) 

Der er 87% i hva der er av nyheter der er ‘fake’. (150223) 

 

Ismael Peres snakker mye om den Solar Flash`en som skal komme. Kommer den i løpet av 

2023? 

Ei er der så. (150223) 

 

Hvilke oppgaver har jeg i denne tiden med oppstigning til 5D og framover? 

Alt hva den spreder i sannhetens kraft ikring av sine kilder, er tilstrekkeligt. Således 

er der óg viktig at den ser at der er menneskebarn der behøver sin egen eksistens i 

sitt eget selv, dog den kan give kraft gjennom gode tankers vibrasjoner, lik av 

distanser, så er der til god gavn. (150523) 

 

Er DU en av de 144 tusen oppstegne? 

Ei kan der tales så, for der er en misledelse for menneskebarnet at tro der er en 

hundreder og firtifire tusener, der er alt flere. Således er der òg lik der pendulerer i 

kraft om tilstander i ulike dimensjoner. Alle skal, og således er den òg i tid for at se sin 

egen oppstigne mester inn i sitt eget selv. Således gjennom tider vi har talt, der er tiden 

til modenhet nu for at menneskebarnet skal òg våge at se sin egen guddommelighet. 

Takk, Iliuka. Konu Ekatah. (190423) 

 

 

Og så lurer jeg på hva som skjer i verden framover nå, om du har noe å si om både mat og 

økonomi? 

Der vil all tid være tilstrekkeligt med føder. Dog der vil være lik påtvunget behov for at 

tenke nye tanker i hvorledes der forvarer føder, hvorledes der skaper gode og bedre 

komposisjoner av ulike fødekvaliteter. Men ‘godis’ vil der blive. 

Så det vil si at veldig mye av det som kommer fra utlandet nesten ikke vil være spisende? 

Korrekt. 

Når har det begynt da? 
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Der er alt begynt. (150223) 

 

Går vi mot et Norge som ikke vil spise kjøtt i fremtiden? 

Vi ser der ei bliver så. Vi ser der kommer til alt større hva der tales, fornuft. Konu 

Ekatah. (140623) 

 

For hvor lang tid bør hver enkelt ha et beredskapslager? 

Vi ser, om der tenkes i større omfavnelser, skal der tenkes til tre månedeler. (140623) 

 

Skal miljøkrisen løses på Jorda? 

Ei alt, for noget vil der forløses automatisk, noget vil der forløses gjennom tidens 

skiftelser og naturen er for hvorledes Moder Jord søker at skape balanser selv, 

naturligt.  

Og så har det vært mye snakk om rødt kjøtt i det siste, det var jo stilt her i sted, som jeg lurer 

på, det er jo mange som påstår at dette er en miljøbombe for miljøet vårt. Kan du si noe om 

det? 

Vi ser, der kunne skapes andre kolører, om den vil. Dog, like fullt vil der være av vilde 

dyr og av temmede dyr, - kjøttet er rødt. Finito Pronto!  

Ja, så det er viktig å ha kjøtt også? 

Det er. For proteiner er der i behov, og der kan ei erstattes igjennom noget syntetiske 

bønner. Nei. Takk. (140623) 

 

Hva slags energiforsyning vil avløse dagens? 

Vi ser der finnes ei noget der vil avløse, vi ser der kommer lik tilskytelser lik der er av 

hydrogener. 

Hydrogen vil komme mere.  

Korrekt.  

Er det andre typer energi? 

Der er ‘nukleær power’. Takk. Konu Ekatah. (140623) 

 

Får regjeringen igjennom de endringene i smittevernloven? Om isoleringen, begrensningene? 

Vi ser der bliver midlertidigt. Dog søke nu at se; alt hva der nu forkynnes gjennom hva 

der tales panik og kramper, vil der så reverseres. (150223) 

 

Hva er agendaen til dem som styrer Norge nå? 

Lik der er en unison agenda der er for hele sin klode, der er all tid at 

søke at skape en total kontroll gjennom makt, dog, det vil ei være 

lykkeligt. Konu Ekatah. (140623) 

 

Hva kan vi gjøre før 21.12.2025 *) for å mildne katastrofene?  

Hvorledes den alt er prepareret, så er det óg for hva der ansamles av fødens kvaliteter, 

vått og tørt. Således er det óg for at bringe tanker den selv har til folket der har ører. 

Det er primært viktig óg for den mentale føde der eksisterer i hvorledes den ser 

konflikter skaper bekymmer. Bekymmer kan overvinnes gjennom tilstander av en indre 

fred. Således er der óg for blomen der er av fredsliljer, at bringe en kraft inn i sitt eget 

selv der er konstant fred. Til eksempelvis jolefred i stova. (050623) 
*) Hva det er med datoen 21.12.25.? Den endelige planetens skjebne hevdes å bli fastsatt av den 
galaktiske administrasjonen den datoen. Frem til da har Menneskeheten, dvs. den kollektive 
bevisstheten, en mulighet til å påvirke graden av det som allerede er bestemt vil skje. Alt er som det 
skal være.  
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TID 

Er det innerste plan uten tid?  

Kan der defineres ‘det innerste’?  

Det dypeste i hjertet. 

Så kan der tales. Der er bortenfor tidens eksistens, dog, der óg er for den ytre sfære. 

Hvorledes den kunne søke at måle, er alt mere at se i nutid hvorledes der vil forendres 

fra at skape ifra de ytre dialoger til de indre dialoger. I tider der var, menneskebarnet 

har søket at kamuflere sitt selv gjennom fasader og masker. Tiden er nu kallet for at 

stige fram hva der tales den ‘indre dialog’, at bringe fram hva der er i de dypeste i 

tidløsheten, korrekt.  

Vil det være slik at alle tanker også finnes i det innerste plan hvor der ikke er tid? 

Så kan der tales, lik der ei finnes nogen tanke der ei er tenkt før. Således kan der være 

noget tungt at se tidløsheten. Dog, der óg er noget der må forstå gjennom at skue ut i 

den store intergalaktiske sfære, hvorledes der så er materier og antimaterier, - hvorledes 

der så er tidløsheter, for hvorledes der er målt av tiden for at menneskebarnet skal 

kjenne en differens av nutid og framtid. Således er der óg viktigt at der omfatter og 

omslutter en større eksistens av nutidens opplevelser, så vil tiden noget forløses. Konu 

Ekatah.  

Ja, da er det slik at alle tanker alltid eksisterer? 

Det er korrekt. Dog, dog den må óg inkludere i ulike dimensjoner. En tanke tenkt i én 

dimensjon, besmitter andre dimensjoner. Konu Ekatah. 

Så det er den tanken, den delen av tanken, - hvis man kan si det slik, som er på det innerste 

plan, som alltid eksisterer? 

Så kan der forenklet tales. Dog, underfundigt må der søkes óg at se, - hva føder en 

tanke? Konu Ekatah. Konu Ekatah. (140623) 

 

 

INKARNASJON - UTVIKLING 

Har mennesket vært inkarnert som dyr før det ble menneske på Jorda? 

Nogle er der så. Der finnes transformasjoner fra andre eksistenser, andre galakser om 

den vil, dòg der òg er lik repetisjoner av liv der er levet på sin Jord, en tid der var i 

energier av dyr. Det er korrekt. 

Finnes det dyr i ditt utenomjordiske rike? 

Der finnes vesener, der kan betraktes lik i dyrets rike, det er korrekt. 

Kan utenomjordiske, eller ’aliens’ formere seg, hvordan i så fall? 

Vi ser, der er lik ulike tilstander for sådant, alt efter hvilket raser den søker. Der finnes 

noget der skaper, lik der er for menneskebarnet, der finnes noget der skaper gjennom 

klonelser, der finnes òg nogen der skaper gjennom transformasjoner og forbyttelser av 

energier. Alt er frekvenser.  

Er de utenomjordiske en speiling av oss her på Jord, sånn at hvis det er fred på Jord, er det 

fred i det utenomjordiske, og hvis det er krig på Jord, er det krig i det utenomjordiske? 

Så kan der ei måles. Der finnes ‘disagreements’ over alt i universum, dòg alt streber 

imot at skape harmonier. Således er der for det meste ufred på sin Jord. Dòg der finnes 

fredsommelighet i kosmos. Konu Ekatah. 

Hvem er de mest intelligente rasene av de utenomjordiske? 

Det skal den ei vite, for der kan måles i ulike faser av intelligenser. Intelligenser kan òg 

være noget der er for en større perspektiv innom kosmiske tilstander, hvilket der ei er i 

behov for menneskebarnet ennu.  

Takk skal du ha. (180123) 
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Hvis alle har en sjelsoppgave når de kommer til Jorden, kan denne endres i løpet av livet? 

Vi ser den gjør. For hvorledes der så er primært til at skape overlevelser, og utfoldes 

igjennom livets eliksirer, således er der óg for at se at der finnes nogle individer der 

bemøter et kall på sine vandringer. Det er en annen funksjon og den har høyere 

frekvens av livets betingelser. Konu Ekatah. (140623) 

 

Lever det mennesker som oss på andre planeter? 

Så kan der tales, dog ei kan der defineres lik mennesker. Der er lik livsvesener der lever 

på tusener og atter tusener og titusener kloder ikring i sin galakse. Det er 

korrekt. (140623) 

 

Når det gjelder den Femstjernen, på hvert av disse punktene, skal det da være en 

seremoni og legges steiner, eller er det…? 

Vi ser, der kan markeres. Der behøves ei at illustreres med noget stener. Dog, der 

kan være ansamlinger for hvorledes der gjør en liten ild og formidler tanken 

igjennom og til Kosmos. For den må óg våge at se, at alle de spisser der omtales er 

i evig avstand. Der finnes ei nogen limit, nogen begrensninger. Der finnes en 

evighet i alle sådant symboler. 

Det stjernebildet som vi har valgt å kalle ‘Dorado’, har det noe med dette å 

gjøre? 

Således, om den kunne skue sin Moder Jord og den større intergalaktiske frekvens  

ifra distanser, så ville den óg se at der var en Femstjerne ikring sin Jord. Og der er 

således óg der er for hele galaksen, - der er fylt av Femstjerner. 

Dette skipet som er der oppe. Hva kan du si om det? 

Lik der er et Moder-skip, lik vi har før omtalt ‘Aorta Kristalis’. Hvorledes der skaper 

en bevissthet er påvirkeligt for Menneskehetens vokst. Således er der óg lik vi før 

har omtalet, der er en forening der er i skapelsen nu av at alt vokser i en større 

intergalaktisk dimensjon hvor Menneskeheten og ‘extraterrestrials’, - ‘aliens’, om den 

vil, skaper en større multidimensjon til at sameksistere. Alle linjer der bygges 

gjennom Femstjernens funksjoner er kommunikasjonslinjer. Der kan kommuniseres 

gjennom reiser, transformasjoner, om den vil, og teleportasjoner, om den vil. Der 

finnes således elementer der er fysiologisk begrenset. Dog, i den tid der omtales lik 

frekvenser, så vil den óg se, der tilkommer lik ‘space crafts’ der er formet som 

Femstjerner. Konu Ekatah. 

Dette feltet som jeg har merket hele tiden under denne prosess, kan du..? 

Der er den morfologiske vibrasjon den selv er en del av. Således vil den óg se, at 

den nu, i en snev, har sanset i hva der tales den holistiske tanke der er ett.  

Denne innstrømningen i kroppen jeg fikk etter seremonien vi hadde nede i haven, hva var det? 

Der er forberedelser. For hvorledes den selv er i modenhet til mottakelighet, således 

vil den óg se at der skaper en større bevissthet med alt hva der lever i naturen, og 

hvorledes der er i symboliske fortolkninger til hva den skal anvende i tiden der 

fødes. Takk. (150523) 

 

Er det noe du kan si eller gi meg råd om i forhold til, ja sammenfatte litt alle de punktene som 

jeg har skrevet her? 

Omfavne den tid den lever i nu, og søke òg at se at tidens forendringer er utenfor 

menneskebarnet og Menneskehetens kontroll. Således er der òg en kosmisk forendring, 

en intergalaktisk forendring der kommer om Menneskeheten vil eller ei. Alt er der så. 

Give tid for Selvet til at være med på de forendringer, og give tid til at generere 
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muligheter til hva den selv kan påvirke, ei i andres liv, dòg i sin egen eksistens. Om den 

søker noget filosofisk, så vil den òg se, at ‘extensions’ kan være noget lik en hint. God 

jakt. Konu Ekatah (180123) J.S. 

 

Da min kjære mor gikk over, gikk ut av tiden, så var det en så mektig opplevelse at det ikke 

kan forklares med ord. 

Dog ei er den ‘ut av tiden’ fra sitt eget tilstand. Det er fra menneskebarn der er 

efterlevet. Hvorledes den ser, så er der lik transformasjoner til andre eksistenser, således 

der finnes ei nogen død. Der er i en annen tids opplevelse, og der vil møtes igjen. 

(180623) 

 

UNIVERSET 

Litt om større perspektiver, - om vårt store univers, utvikler det seg i veldig stor fart? 

Vi ser der ekspanderer, korrekt. 

Kan det ødelegge balansen som holder universet fra å kollapse? 

Ei kan der tales så, for der er lik pulsasjoner der all tid var. Således er der òg for 

hvorledes der er av inneholdet i galaksen, og i kosmos, der òg forøker sin størrelse. Der 

er noget lik der påfaller igjennom en forvandling av dimensjon til dimensjon.  

Der finnes òg regulator, lik der er av sorte hulls kapasiteter. Således vil der skapes på 

nytt og på nytt og på ny, og menneskebarnet vil lenges tilbake til å tenke ikring da alt 

blev skapt. Dòg alt blev ei skapt. Alt var skapt, og er skapt. Således er skapelsen en 

misledelse av de energier der er, for alt har all tid eksisteret. 

Men da må det jo være balanse mellom materie og antimaterie … 

Det er korrekt. Der er den sorte, og der er den eksistensielle materie. Det er all tid i 

balanse, korrekt. Og om der skapes ubalanser, vil der naturligt strebes efter at 

gjenopprettes, for der kan ei eksistere noget kosmisk bevissthet for eksempel foruten 

sorte hull. (180123) 

 

DIMENSJONER 

Så menneskets natur, er vi i stand til å forholde oss til flere dimensjoner, 3, 4, 5 osv.? 

Den er det, hvilket den ei kjenner til kraften hvorledes den passerer av den ene 

dimensjon til den andre. Den lever parallelle eksistenser, nogen flere, nogen færre, dòg 

like fullt er der lik den òg selv i en astral projisjon visiterer en annen dimensjon når den 

sover, men det minnes den ei. Konu Ekatah (180123) 

 

MEDISINHJUL 

Bruke dem for å hjelpe mennesker til å frigjøre slagg lettere? 

Der finnes lik hundretusener av ulike momenter der defineres lik ‘slagg’. Der finnes 

mentale slagg, og der finnes primært hvorledes der er gjennom hvorledes 

menneskebarnet søker gjennom roller og mønster der óg bliver til slagg. En spesifik olje 

forefinnes der ei, dog, hvorledes den søker, så er der gjennom peppermyntens rot der 

skaper gjennom hva den innånder alt lettere tilgjengelighet at åpne sitt nesebor, og 

åpner således hvorledes den puster, og skaper en større distanse til både hva der tales 

gammelt slagg, og for hvorledes der er universelt for alt fleste individer der snorker. 

Konu Ekatah. 

Disse skivene i medisinhjulet har jo 7 års-syklus, Da jeg mediterte på det, så kom jeg til at det 

har en spiralform.  

Det er korrekt. Der illustrerer hvorledes der er óg av en tosidig spiral, der er eksakt 

hvorledes der er for Kundalini-energier, og DNA-mønster. 

Den spiraler som går nedover, handler det om hvordan den går dypere inn i fortiden? 
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Så kan der tales, lik der alt er i en start. Alt den lever i nuet, er repetisjoner. Der finnes, 

lik vi har talt, ei nogen tanke der ei er tenkt før. Således er der óg når den søker tilbake 

og dypere i materien, så vil den gjenfinne hvorledes den kunne søke at mottage en 

spesifik væremåte. 

Sentrum er jo origo, med disse 4... Men jeg har… Inni meg så er det best med Femstjerna? 

Så er der vel, i hvilket der óg er syv takker, - hvilket den ene er av vertikal opp og 

vertikal ned. Det er korrekt. 

Denne pinealkjertel-steinen som ligger i medisinhjulet, jeg fornemmer at den må skiftes for 

meg på nord-syd-linja? 
Den skal dit. Den skal dit. Dog, den må avvente i tålmodets tanke til at Menneskeheten og 

menneskebarnet skaper høyere vibrasjoner gjennom de frekvenser der er ikring sin Jord just 

nu.  Konu Ekatah. (230523) H-O. 

 

Hvordan ser medisinhjulet ut til barn som kommer gjennom adopsjon, surrogati eller donoregg/sæd. 

Vil den som ikke blir biologisk knytta til barnet, kunne påvirke barnets medisinhjul gjennom endring i 

sitt eget? 

Så kan der tales. Lik alt er ett. Mitákuye Oyásin. (Lakota Soux- indianernes språk, ideologi, også 

mye sagt i bønner og i tradisjoner.) 

Således er der óg lik den ser, alle livs levende krefter er betinget at eksistere. Der finnes ei noget 

der ei skal være lik der er. Noget skal der avlæres, og noget skal der tillæres. Således, alt hva den 

gjenoppretter den cellestrukturs dialog, skaper der en sådan tilstand, korrekt. (140623) 

 

STEINSIRKLER 

Gunnarstorp, utenfor Sarpsborg, hva ble det stedet brukt til? 

Der var til tingretter, der var til samtaler, der var således fordelinger og diskusjoner 

om roder for sitt rike. 

Har jeg vært der da? 

Det har den.  

Og så har vi Huntorp. Da vi kom gående oppover der, så var det en liten steinsirkel. Og 

da vi sto i midten der så var det en sånn rensende, god følelse?  

Det er. Der er fred der nu. 

Men den sirkelen der, hva er det for slags steinsirkel? 

Der er alt meget mere et samlingspunkt.  

Litt lenger opp, var det også en sirkel med en stein der vi følte en veldig ro, - ja, det var 

akkurat som om alt, - lyder og alt ble forsterket? 

Der formidler energien og kraften av linjer, - magneto-linjer der er under marken. 

Således er der óg lik den ser, der er lik balansens optimale punkt mellom den 

vertikale og horisontale energi. Takk. Konu Ekatah. (150523) 

 

SJELENS UTVIKLING 

Jeg ble litt forvirret her, Iliuka, angående bevissthetsnivået og sjelens utviklingsarena. 

Hva er det jeg misforstår? 

Vi ser, der er lik den utvikles til at forstå. Ei skal der defineres noget negativt lik en 

‘miss forstå’. Der er noget lik den selv erfarer for at se hvorledes den selv tilhører en 

større kollektiv substans. Der er viktigt således at den ei definerer sitt eget selv lik der er 

noget unikt, dòg der tilhører altets funksjoner, lik den inkludererer sitt selv i den 

kollektive bevissthet.  

Jeg ser den, Iliuka. Altså, jeg tenker jo på om Vår Herre egentlig har en intensjon om å øke  

menneskebarnets bevissthetsnivå.  
Så er det. Den guddommelige prinsipp kan ei forhindres og kan ei stanses. Der er noget  
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der vokser, genereres i alt høyere frekvenser om menneskebarnet vil eller ei. Således er 

der òg alt mere gjennomtrengende i alle substanser av materiske prinsipper. Således er 

der noget der vokser i hele Universum i galaksen, der er nesten som et sort hull. 

(141222) 

 

Hva skal til for å minske eller fjerne frykten som enkelte unge har, sånn at de kan vokse opp 

til å bli..? 

At bringe alt større til dels grad av normaliteter igjennom erkjennelser av at ei være 

noget større og bedre enn hva der er. At tillate at fremvise sine svakheter er alt større i 

balanser for at skape et godt liv. Ja. Takk. (140623) 

  

Mange ungdommer og barn opplever kontakt, og synes det er kontakt med åndeverden. Dette 

kan virke voldsomt for dem til tider, hvordan kan vi hjelpe dem igjennom det? 

Gjennom hvorledes den voksne søker at skape alminneligheter, for alle livsvesener når 

der fødes, er spirituelle vesener. Således er der lik der skapes en begrensning gjennom at 

barnet vokser og ser at der ei er nogen spirit. Der bærer fram sin egen kraft gjennom 

kraftens viljer lik der er skrevet for sjelens resepter. Dog, like fullt er der lik der må 

omdannes hva der tales samfunnets struktur, at give et større rum for hva der tales den 

spirituelle funksjon. Således vil der óg oppløftes en større kraft i hva der tales, en 

universell kjærlighets-bevissthet. Konu Ekatah. (140623) 

 

Er det noe informasjon som du kan si til meg som er viktig for meg her og nå, som ikke jeg  

vet? 

Så kunne vi tale i tusener og atter tusener timer. 

Altså spesifikt?  

Der er alt meget mere viktigt at den kjenner en fredsommelighet i sine opplevelser av  

den spirituelle kraft òg hva der tales ‘extraterrestrials’ og ‘aliens’. Der er en større  

sannhet enn hva menneskebarnet tror, og der skal åpenbares til alt større synligheter.  

Således finnes der ei nogen vei tilbake på det. Menneskebarnet er lik såkorn ifra hva der  

tales ‘extraterrestrials’. Konu Ekatah. (141222) 

 

Er det sant at alkohol hemmer spirituell vekst? 

For nogen kan der gjøres så, om der drives over. For annen kan der skapes lik lettere  

dialoger med hva der tales spirituelle frekvenser, dog, det er alt betinget for at så bliver  

der en større og dypere hvile i hva der tales kontrollets funksjoner. Der ville være alt  

lettere om alle menneskebarn amputerte sine hovuder. Dog, så kunne der nytes alkohol.  

Konu Ekatah. (140623) 

 

Hvordan bør jeg, eller kan jeg på best mulig måte trene min tilstedeværelse i nuet? 

Lik alt hva den søker at definere hva der tilhører nuets bestanddeler, så er der meget at 

forpleies. Der er viktigt at den ei påminner sitt selv igjennom øvelser hva der før var, og 

der er viktigt at den ei begjærer for meget om morgendagen der ennu ei er født. Søke at 

erobre nuets tilværelser i ånd og i sjel.  Så vil den se, der bliver en større frihet. 

Konu Ekatah. (141222) 

 

Hvis sjelen har en lokasjon, hvor er den lokalisert? 

Der kan ei innsnevres til noget punkt, dog der er ikring hjertets senter. En god, en 

bevisst sjel råder for en større kraft gjennom sine aurafelter, og en større opplevelse av 

Høyere Bevissthet vil der óg kunne se at den er en del av den Kollektive substans. Om 

den ser alt høyere, så vil den óg erfare at den er en del av en intergalaktisk sfære. Den 
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er. Hvorledes der finnes ei nogen begrensninger, der finnes ei noget litet punkt hvor 

sjelen er knyttet. Konu Ekatah. (140623) 

 

Jeg har et spørsmål om Notre Dame og brannen som var der. Når jeg så de brann-bildene i 

Dagsrevyen, så fikk jeg en følelse at det var noe der som skulle renses ut? 

Så kan der tales, lik der óg finnes mengder av kapeller der bliver at renes igjennom for 

hvorledes der er av ubevisste energier, - til eksempel, inntredelser av trommens 

vibrasjoner skaper der renelser i hva der kunne være altfor dogmatiske og vibrasjoner 

av hårde og begrensende regler. (140623) 

 

DE NYE ENERGIENE - SYNGEBOLLER - FREKVENSER 

Spørsmål i forhold til De Nye Energiene. Du sier at trigonet er mektig, og at du snakker om 

omskiftelige bevegelser, og da snakker du om 2 3 og 4, og 4 3 2 som det roterer. Er det da 4 3 

2 som går med klokka, og 2 3 og 4 som… ? 

Det er korrekt. For hvorledes der er 432 der er Herz, der er en harmonisk vibrasjon 

der forefinnes i hele Universum. Således er der, om den skaper den omskiftelige 

rytme, og hva der tales, omskiftelig vibrasjon i trigonets enhet, så vil den oppnå den 

harmoni den ønsker. 

Ja, men 2 3 og 4, da? 

Lik der er oppbyggende. 

Så de roterer ikke hver sin vei ?  

Ei er der så. All tid med solen!  

Ok. Takk skal du ha. 

Og så har du snakket om at vi kan bruke syngebollene i forhold til benskjørhet. Kan vi 

klare å reversere det, hvis de allerede har fått det? 

At se hvorledes der skapes en sådan skjørhet, er betingelser for at gjenoppbygge 

den balanse der behøves. Alle frekvenser er til for at stabilisere. Og om der er for 

klienten at kjenne velbehag for hva der oppbygger, så er der óg hva der forstyrker 

benets substans. Der er prinsipielt noget for at se hvorledes der er opptakelser av 

kalium og kalsium i tarmens funksjoner. Således vil der óg påvirke benets struktur. 

Takk skal du ha, Iliuka! Og det er firehundrer og trettito (432). Konu Ekatah. (150523) 

 

Du sa at 632Hz var viktig for å balansere, men hvis du skal balansere kropp og sjel, er det 

andre frekvenser som er viktige? 

Vi ser der kan være 966, der kan være 988, der kan være alt lavere frekvenser, 32Hz, 

dog der er alt meget mere for at skape lik påvirkninger og stabiliteter av ulike, lik indre 

organer. Konu Ekatah. Takk. (140623) 

 

Er Terra-hertz-stråling det samme som infrarød stråling? 

Ei er det. Der er andre frekvenser. Dog, theta-stråler er noget der kommer til en dypere 

del av ditt eget selv, om den er bevisst eller ei. Under hva der tales nattens tid, når den 

sover, så vil der skapes óg en samklang imellom alfa-bestrålninger og theta-

bestrålninger, – bølger. Der er hva den selv óg påvirker når den gjør toner av ulike 

oktaver. Og … der vil tilrådes at den søker óg til hva der i din himmel tales overtoner og 

undertoner.  

Blir det brukt Terra-hertz blåsere, er de bra for helsen? 

Så er der, prinsipielt. Korrekt. (140623) 

 

Angående kundalinikraften har dere nevnt et trigon mellom to punkter oppe på hoftekammen 

på høyre og venstre side: Hvor er det tredje punktet? 
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Der er noget ved navlen. 

Hva er deres råd for å aktivere det?  

Lik den alt sitter og søker at meditere, så er der viktigt at den skaper dialogen mellom 

Fader Himmel og Moder Jord. At den kjenner magmastrømmens rotasjoner, vil der óg 

påvirke den søyle der stiger i ditt eget selv, den er rød. Hvorledes den så henter kraften 

av den kosmiske bevissthet der skaper en rotasjon der er i motsatt funksjon, den er blå. 

Således er der i balansepunktet hvorledes den svever imellom Fader Himmel og Moder 

Jord inn i sitt eget selv, og kjenner således at den er fri, så er der kundalinis oppløftelser. 

Konu Ekatah.  

Har dere andre råd for å få til en god energiflyt i kroppen, og særlig med tanke på slangene i 

ryggsøyla? 

Der er at søke at forkaste hva der var i går. Den er her og nu. All tid sentrasjoner ikring 

nuets opplevelser. All tid større erobringer om nuet. Så vil den se. Konu Ekatah. Takk. 

(140623) 

 

Kan du si noe om hva trigonet mellom lumbagopunktet og navlen innvirker fysisk og 

psykisk? 

Vi ser, om der forpleies i sammenheng med andre trigoner, så skapes der og 

gjenopprettes en balanse. Hvilket der er ei mange menneskebarn der er balanserede der. 

Hvorledes der skaper således en god vibrasjon, er for at hele hele legement. Der er 

primært kommunikasjon mellom den øvre og den nedre del. Hvorledes den forankrer 

sin kraft til Moder Jord, er betinget hvor meget den bærer av byrder på sine aksler. 

Konu Ekatah. 

Kan du si noe om hva behandlingen med De Nye Energier gjør på det fysiske, psykiske og 

åndelige planet for de som får og gir? 

Der er meget variabel i hva der tales ulike individer der mottaker, lik der alt er 

sensitive, således er der til en større stabilitet at betrakte. Nogle menneskebarn skaper 

óg en indre dialog der bruker motstand for en sådan energi. Der vil være naturligt for 

alle individer at komme til den terskel der må overgives til at den selv er en del av en 

større lik guddommelig prinsipp. 

Hva slags virkning har De Nye Energiene om man ikke praktiserer eller får behandling? 

Der er besmittende lik gleder på din Jord, lik kjærlighet. Således kan den ei nogen tid 

blive overdoset av gleder. Ei er der farligt.  

Hvor stor grad bli den satt i gang under kurset? 

Der kan ei måles så. Søke ei i detaljer, dog velsigne alt hva der ledes til. Hvor 

menneskebarn samles for noget sådan visdom at høstes, så vil den óg se der er lik for 

denne sted. All kommunikasjon for hva der skapes naturens undere, vil der forhøyes. 

Der kan være fra insekter, der kan være fugler, og der kan være andre livsvesener der 

skaper alt bedre kommunikasjoner. 

Konu Ekatah. Takk. (140623) 

 

Og så tenker jeg på disse syngebollene, f.eks. en syngebolle som har 432Hz som 

grunnfrekvens, vil den óg inneholde 963? 

Den kan det. Det er betinget for legeringer. Der finnes alt flere der óg inneholder 

både. Dog, der er alt bedre om den søker to singulære.  

Takk skal du ha, Iliuka. Konu Ekatah. (150523) 

 

FØLELSER 

Jeg har en tendens til å gjøre sorg om til sinne, hvordan kan jeg få det her ut på …? 
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Der er for at beskytte ditt selv, lik der òg er viktigt at den tillater alle aspekter i hva der 

tales emosjonelle prosesser at blive til synligheter. Ei kan den noget dissekere 

emosjonenes aspekter og søke noget at ekskludere. Den må omfavne alle de variabler 

der er, så vil den òg se at alt er der naturligt. Ei skal den noget av sitt selv fordøme. 

(180123) 

 

Hva har skjedd med selvbildet til menneskebarnet? 

Om der tenkes generelt lik en helhet, så er der noget der noget skaper en høyere tanke 

om sitt selv, dog på inkorrekte premisser. Der må søkes at se i ydmykhet den 

Guddommelighet der eksisterer i alt det levende. Alle levende organismer er bygget efter 

helige prinsipper, og således er der óg at menneskebarnet bliver tvunget til at se i en 

meget større ydmykhet for alt hva der lever i hele galaksen. 

Ja, så du tror at det kan du regne med vil skje? 

Så vil det. Så vil det. Bære tålmod! 

Langt fram i tid? 

Hvile du dine tanker, der er mange individer der er ydmyke nu. Det er bra. (140623) 

 

Alle snakker om medisiner og kosttilskudd, men vi er ved fødselen gitt to meget sterke 

medisiner. Kan Iliuka fortelle om gråtens kraft, og hva som egentlig skjer i kroppen vår når vi 

gråter? 

Der forløses hva der er ansamlinger av slagg, tilbakeholden vibrasjon i energi. Således 

er der viktigt for alle livsvesener at felle tårer. Der kan like gjerne være gledens som 

sorgens tårer. 

Kan Iliuka berette om takknemmelighetens kraft, hva skjer hos mennesker når vi praktiserer 

takknemmelighet over tid? 

Der er en overgivelse til at erkjenne at naturen er større enn hva menneskebarnet er. 

Menneskebarnet lever på betingelser av hvorledes den bliver mottaget i naturen og 

naturens prinsipper. Alt er der underlagt fysiologiske lover der er universelle for hele 

galaksen. Nu er der óg lik der vil inkluderes en større opplevelse av ‘ikke-tid’, hvilket er 

en tilstedeværelse hvor den selv kan erfare i naturen hvor tiden oppløses. Konu Ekatah. 

(140623) 

 

Det blir så mange mennesker i Verden, det blir fler og fler. Hva gjør det med Jorden? 

Vi ser der er godt om plass. Vi ser der er forvaltningen av hvorledes der er av fødevarer 

der vil skapes til bekymmer. Viktig så at den ser óg hva der bringes en større effektivitet 

i hva der anvendes til gjenbrukelser.  

Og det at menneskene i dag, spesielt i Norge, blir eldre og eldre. Er det riktig? 

Det er. Bekymres ei for det, for vi ser de eldre, de lever fint, de. (140623) 

 

PUST 

På hvilken måte kan pusten hjelpe oss videre i vår spirituelle utvikling? 

Hvorledes der forenklet kan tales, - om den ei puster, så faller den om! Alt er der 

betinget hvorledes pusten fungerer, hvorledes den puster liv, og nu taler vi om sitt eget 

liv og ei nogen annens liv. Der er således viktigt at den skaper harmoniseringer i hele 

livet, for at give rum for hvorledes den puster med alle livsceller i sitt legeme. Den har 

sine lunger, dog, lungene er noget indikator for hvorledes der er i resten av legemet. 

Klokt er der så at der pustes óg alt i hva der tales molekylære strukturer av oksygenet 

óg i sin lille tå. Der må pustes med hele legemet. Konu Ekatah.  

Når det gjelder det å puste lys, er det en ny vei å gå nå?  
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Ei er det. Hvorledes den så gjennom langtider har søkt at puste lyset, dog, der er alt 

viktigt at den óg lyssetter hva der alt forefinnes inni sitt eget selv. Hvorledes den ei skal 

fornedre eller noget forbanne eller noget forakte noget av sitt selv, så vil der skapes óg 

en tilværelse i samme frekvens som lyset. Der er 632 Hz. Takk. Konu Ekatah. (140623) 

 

 

PROSESSER - KONSTELLASJONER – ASTROLOGI – KUNSTIG INTELLIGENS 

Du avsluttet forrige råd den 16.11. med at vi skal søke det levende livets betingelser. Er det å  

leve livet i en høyere bevissthet enn hva vi har gjort til nå, Vannmannens tidsalder? 

Der tilhører, for der er viktigt at den ser alt vokser til større intensiteter, om der er  

innom de fysiologiske betingelser, om der er innom den mentale projisjon. Således er  

der viktigt for hvorledes individet selv søker at ei motstrebe og at forsene de utfoldelser  

og utviklinger der er, dòg henger fast i hvorledes der skaper en høyere vibrasjon. Det  

gamle skal falle. 

Jeg lurer jo litt på hvor jeg er i prosessen? 

Vi ser den vokser vel. Har den noget brakt eftertanker ikring tilknytninger til  

den astrologiske perspektiv? 

Ja, jeg synes det er vanskelig fordi, i og med at vi lever som individer, altså separate liv og 

har egen vilje, så skjønner jeg jo det at astrologien som den har vært ikke vil være bra at vi  

videreformidler det. 

Det er korrekt. Kan der være så, at der er innom spesifike konstellasjoner imellom 

planeter og galakser, skaper òg en høyere vibrasjon der påvirker Menneskeheten, dog  

der òg påvirker alt hva der er i universum. 

Ja, det er jo interessant å se sammenhenger i litt større sammenhenger, men hvilke  

konstellasjoner, hvilke planeter er det spesifikt jeg kan se på da? 

Hva den så tenker, er hvorledes der var for den Pluto. Der er noget mere synligt nu, for  

at alt mere se hvorledes der er for Neptun. Der vil være alt mere påvirkninger nu  

innom den filosofiske tanke, om hvorledes der er alt mere mentale projisjoner, der vil  

skape en kommunikasjon blant annet med ‘extraterrestrials’. 

Da vil jo den typiske tolkningen i astrologien være med på å begrense utviklingen til  

mennesket. 

Det begrenser hva der er knyttet i den materiske tilstand. I opposisjon er der  

krigerguden Mars. Den vil falle. 

Men sør -og nordnoden ble meg fortalt at var viktig nå. 

Så er der, for alt er knyttet for karmiske relasjoner og tilstander, og alt er knyttet for  

hvorledes den skal forløse skjebnens tanker. Menneskebarnet bliver ledet til en sådan  

forløsning, om der vil eller ei. Takk. Konu Ekatah. (141222) 

 

Et spørsmål om kunstig intelligens. Det er jo mer og mer frykt for at kunstig intelligens vil 

kunne forandre samfunnet. Har Iliuka noen kommentarer til dette? 

Vi ser der vil skape turbulenser, og der vil skape nogen fiktive opplevelser der vil være 

noget truende i hva der tales krigsmaskinerier. Dog, like fullt vil der overkommes og 

overstyres og gjøres om til at bringes en bedre balanse for Menneskeheten. Om den så 

søker at se, der finnes óg ‘aliens’ der er noget alt mere lik klonede roboter. Der er 

kunstig intelligens. Konu Ekatah. (140623) 

 

KJÆRLIGHET TIL SEG SELV – OG ANDRE 

Det du har snakket om oss selv, det å være glad i seg selv, og gi kjærlighet til seg selv og  

resten, har det en sånn fellesnevner for alle menneskebarn? 

Hvorledes den ser; alt hva den giver, høster den tilbake. Så er der av energier lik den  
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speiler. Alt er der kjærlighet. Alt hva der binder menneskebarn tilsammen i tanker, i  

ånd og i sjelenivåer. Alt er der kjærlighet. Menneskebarnets individ må dog søke at våge  

at åpne sine dører for at tilslippe den kjærlighetsbetingelse der er. Meget menneskebarn  

bærer frykt for at elske, frykt for at blive elsket. Således der avlukker sine portaler,  

betingelser for livsenergier. Den levende, om den ser i kraft av natur, om den ser i kraft  

av dyr og menneskebarn, det mest levende individet er åpent og mottagelig for all  

kjærlighet der er, foruten betingelser. Konu Ekatah. (150223) 

 

Jeg lurer på om Iliuka vet, eller kan si noe om at mennesker gjennom åndelig arbeid, fullt og 

helt kan legge bak seg traumer, både dem fra eget liv, og fra…?  

Der er gjennom speilets refleksjoner i møter med andre livsvesener den vil erfare og 

ufarliggjøre hva der defineres lik traumer. Således vil der være alt flere og flere der 

bemøter sitt eget selv i sine nester. Det er i kjærlighetens samførlighet der skaper en 

sådan forløsing av sådant. Korrekt. (140623) 

 

I vårt relative Selv gjør vi oss ofte avhengige av det som skjer i det ytre, og hvordan vi har 

det. Hvordan kan vi forbinde og holde oss mer i vårt Guddommelige Selv, også i 

hverdagslivet hvor vi kan oppleve ren lykke? 

Gjennom erkjennelsen av sin egen betydelse i Guddommelighet og gjennom den indre 

funksjon der er: Alle svar den søker i det ytre, finnes i sitt indre. Således er der lik 

menneskebarnet anvender tid og kraft for at perfeksjonere sitt selv i det ytre, – i kleder, 

i fasader og i masker. Waste of time! Alt hva den skaper en dialog til at forfine den indre 

opplevelse, er alt større og mere viktigt i tiden der kommer. Der legges til rette for at der 

bliver enklere for menneskebarnet at skape sådanne dialoger gjennom de tilførelser av 

alt høyere frekvenser til sin Jord av den større intergalaktiske kjerne. Konu Ekatah.  

(140623) 

 

Jeg lurer på kjærlighetens kraft, den kan jo være enormt sterk.  

Meget korrekt. 

Og den kan jo til og med påvirke molekylene i luften, slik at de blir helt forandret. 

Det er korrekt. Og der kan skape magi, og ei er det på ‘lissom’. 

Nå er det jo eksempler på hvor en slik kraft har gjort at det oppstår dufter, rosedufter for 

eksempel.  

Korrekt. 

I hvor stor del, altså molekyler er kanskje greit nok, men hvor mye kan den klare å få til? 

Vi ser, der finnes ei nogen limit. Hvorledes den tenker alt i en større struktur, at alle 

celler skaper kommunikasjoner for alle bevisstheter i alle celler ikring, således finnes 

der ei nogen begrensninger. Kjærligheten er alt større kraft enn hva den tror. … Det er 

den beste cellebehandling. Det er den beste strålebehandling. Konu Ekatah.  

Hvordan virker kjærlighetens kraft på cellene, hva som skjer der, og hvordan det er forbundet 

i det store og hele? 

Alt begynner i den minste partikkel av celler gjennom egenkjærlighet, i hvilket der så er 

høyere terskler for at give egenkjærlighet, enn hva Menneskeheten tror. Således, alt hva 

den giver til sitt selv, er besmittende for sine omgivende menneskebarn. Således er der 

lik der vokser gjennom en flokk at se i en tilstand hvor menneskebarn er samlet alt flere, 

der skaper en sådan ‘power’ der óg besmitter alt hva der forefinnes i naturen ikring, - 

til og med moskitos. … En høyere substans av erkjennelsen av kjærligheten, 

den sannferdige og den rettvise kjærlighet er óg i ‘connection’ (i forbindelse) for hva der 

tales ‘extraterrestrials’ og den intergalaktiske kjærlighet der holder alt sammen. Konu 

Ekatah. (140623) 
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Så er det dette egoet som stadig er i voksende.. som vokser i vår del av verden. Hvordan skal 

man snu en sånn trend? 

Alt begynner i sitt selv. Hvorledes den spreder og forøker i kraft hva der tales 

givenheter, – rausheter, så bringes der óg en større opplevelse av en balanseret rettferd 

innom sitt selv. Alt er Guddommelig. I Guddommelighetens harmonier finns der ei 

nogen egoismer.  

Så det er bare en læreprosess, det og.  

Det er. 

Er vi i ferd med å miste vår egen identitet? 

Så kan der tales, korrekt. 

Ja, så det er viktig å hegne om den og da? 

Der kan óg omtales lik at Menneskeheten og individer aldri har funnet sin identitet. Der 

kommer. 

Hva er det du sier?? 

Menneskeheten har vært identitesløs. Der er i tiden Menneskeheten erkjenner at den er 

av den store Guddommelighet, hvorledes der inkluderes en større forståelse for sitt eget 

betydelse, og sitt eget rettvis energi der er en del av den større Altets vibrasjoner, da er 

den integreret. Da har den identitet.  Kan hende der er noget for Menneskeheten den 

har en liten livskrise? (140623) 

 

Det er kanalisert at Maria Magdalenas sjel lever gjennom meg, hva betyr det? 

Der er et fragment der er i alle livsvesener der søker til lyset i rettvishet. Således er der 

lik fragmentaler den må søke at se på. Der er de små celle-memorerede vibrasjoner der 

er for helheten, og der er en kollektiv substans.  Konu Ekatah. (120623) 

 

 

HELSE 

Jeg lurer på det med maten, det med larvene og insektene som tilføres. For meg ser ikke det 

der noe bra ut i det hele tatt. 

Ei er det. 

Vil de fortsette å ha det? 

Vi ser der finnes nogen der vil eksperimentere. Dog der er til den hver og en der kan 

velge. Der tilrådes ei at ete sådanne småkryp. (150223) 

 

Insekter i maten vår, det er jo på full fart inn, ettersom jeg forstår. Kan du si noe om det? 

Vi ser, der er midlertidigt. Der skaper en større årvåkenhet og informasjon. Således 

bliver insektet overleve. 

Insektene skal overleve, Korrekt så vi skal egentlig ikke spise dem? 

Ei ser vi der er klokt. (140623) 

 

Du nevnte her i sted en salve ved navn, som man kunne bruke ved sengevæting og barn. Du 

sa ikke noe om hvilken type salve, kan du fortelle oss det?  

Hvorledes den anvender kremer, så er der av tinkturer. Der anvendes noget i hva der 

tales Johanneses urt, og tranebærets frukter, der skaper en sådan opplevelse gjennom 

duftens kvaliteter der penetreres i de små porer under huden. Der vil således påvirke 

hva der er av blærens funksjoner. (140623) 

 

Hvordan får man redusert eller fjernet åreknuter?  
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Der kan knytes opp igjen. Hvorledes der óg er at se, så er der noget for at skape 

forstyrkelser av muskulære og sener, så ville der blive alt lettere. Der er i tilstander når 

der er passiv vibrasjon der skapes sådanne knuter. Der er óg energiknuter inni 

menneskebarnet, dog ei kan der ses. (120623) 

 
Hvordan tåle matvarer bedre, og bedre helsen generelt? 
Hva der tales intoleranser er óg noget befestet gjennom sine tankers navigeringer. 

Hvorledes den betrakter fødens kvaliteter, er efter hvorledes den óg er i stand til at 

helbrede føden. Gjennom givelsen av energier den selv gjør av gode intensjoner, så 

skaper den óg alt mindre påvirkeligheter av negativ substans. Om den nu tenker, så er 

der ei noget i behov av at gjøre stor drama ikring fødekvaliteter, for om den nu akter at 

blive 1276 år, så kan der være noget besværligt. Dog, vi beklager, - ei bliver den så 

gammel, - nesten så gammel. Konu Ekatah. (120623) 

 

Hva er grunnen til at så mange får diabetes? 

Lik der er påvirket av hvorledes menneskebarn jager efter hva der tales prestasjoner og 

forfinelser, således vi taler om den ytre dialog, hvorledes menneskebarnet i en tid har 

betrodd at der var den ytre fasade der var av større betydelse. Således er der noget der 

skaper påvirkninger av hvorledes den bringer fødens kvaliteter til at fordøyes. 

Hvorledes den fordøyer noget av tanker, hvorledes den skaper tanker i akkord, alt er 

der i betydelser av diabetes av ulike grader og normer. Konu Ekatah. (140623) 

 

Kan du si litt om legemiddelet Vimovo som brukes mot revmatisme og leddgikt? 

Vi ser der har sideeffekter. Således er der klokere at der søker primært at skape en 

balanse mellom syrer og baser, hvilket der er i sine føder, og i kvaliteter til hva der 

omdannes til væsker, er primært for leverens funksjoner. Hvilket den ser hva der 

gjenopptages i legemet, er påvirket av hva der skal leveres tilbake til syrer i sine 

muskulære forbindelser. Takk. (140623) 

 

Fermentering og vannkefir-kulturen: Dere omtalte at kulturen ikke fungerer godt mot nord på 

grunn av energilinjer  

Det er korrekt.  

Gjelder det på kloden/eller innad i leiligheter eller hus? 

Vi ser, alt hva der innsnevres til hva der tales betongens strukturer og armeringer 

skaper der en forverring av energilinjer. Om den søker forvaringer i naturen, så ville 

der være alt lettere at gjenoppdage den energi der flyter for ‘Leylines’, om den vil. 

Konu Ekatah. (140623) 

 

Og så lurer jeg på Helseplattformen, vil den bli avskaffet? 

Vi ser der vil skapes nye ideer og forslag til nye ideer i et søken, en desperasjon for at 

repareres. 

Var det et prestisjeprosjekt? 

Meget korrekt. 

Jeg føler at helsevesenet raser litt for tiden. 

Meget korrekt. 

Ja, så helseplattformen har en høyere mening? 

Så kan der tales, hva der kommer derefter, bliver òg at fungere i andre premisser og 

mellommenneskelige frekvenser. (180123) 

 

Jeg har laget ‘ingefærshot’. Hvilken mengde er det jeg skal ta? 
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En liten del hver dag. 

Vil det tynne blodet? 

Der påvirker til renelser, og dernest stabiliserer blodets verdier. Tenker den 

kolesteroler? 

Ja. 

Oki. 

Kan natron hjelpe, da? 

Ei tilsammen med ingefærets rot. (150223) 

 

Du nevnte noe om at vitaminer kunne skape slagg i kroppen, betyr det at vi helst ikke bør ta 

vitamintilskudd? 

Der må vite hva der tages. Der må vites behovet. For er der ei til gavn, så er der óg lik 

der bringes ut gjennom legemet lik slagg. Og det kan noget fortrette et legeme. Lik der 

kan kjennes til slitenheter, så er der for at der absorberinger av noget legemet ei har i 

behov av, og streber således efter at blive fri av hva der er opphopninger i galle, i lever 

og i milt. Takk, Iliuka! Konu Ekatah. (140623) 

 

Er det noe jeg kan gjøre for å stimulere veksten av brusk i (venstre ben?)? 

Vi ser, alt hva den søker i bevegelser, skaper der òg en dynamisk energi, der skaper 

helbredelser til oppbyggelser om der er til brusk eller ledd. Viktigt at den òg ser den 

muskulære forbindelse, er knyttet for den psykiske tilstand. Søke således at ei dvele 

noget over hva der er ugjort. Søke alt meget mere at se og skape en berømmelse for alt 

hva der er gjort. Så er der klokt. 

I kor stor grad vil ionisering av vatnet lette transport av vatn gjennom cellemembranane? 

Der er hvorledes den så ser, så er der ulike fortetninger i cellets membraner. Der er alt 

efter hva der er inntagelser av ulike medikamenter og tilstander innom fødekvaliteter 

for menneskebarnet. For nogen er der alt tettere, og for nogen er der alt mere porøs. 

Således vil der være frekvensen i hva der er ioniseret vædsker, om der er vann, eller 

noget annet, der skaper tilstander av penetrasjon av cellemembranet. (180123) J.S. 

 

 

Vil det ioniserte vatnet også ta med seg mineraler og særlig magnesium inn i cellene? 

Det er korrekt. 

Kva rolle har intracellulært magnesium for vår psykiske helse? 

Der er en litt annen frekvens enn primært den ordinære magnesium. Således er der òg 

for nogen der skaper en struktur av oppbyggelser i hva der tales minner og energier 

knyttet ikring benstrukturer.  

Kan ionisert vatn ha betydning for kor mykje mat menneskebarnet treng å konsumere for å få 

nok næring til å oppnå ein vital helsesituasjon? 

Ei nu, dòg med tid vil der blive så. Og søke òg at se at ioniserede partikler av vannets 

molekylære struktur kan òg være med på at bygge hva der tales brusk. Konu Ekatah. 

(180123) J.S. 

 

I og med at jeg i lengre tid har hatt problemer med både ankelledd og kneledd, er det mulig å 

få litt hjelp? 

Det er. Ledd er noget der òg skaper nye balanser. I tiden den står opp for sitt eget selv 

og våger at se sitt eget selv lik der er, og ei lik den tror der forventes der skal være, så vil 

der stabiliseres for alle dine ledd. (180123) 
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Er det noen urter eller et eller annet som tar vekk kreft, eller som gjør at du ikke får kreft eller 

celledeling? 

Der er begrenset for enhver urt, om der forefinnes bekymringstanker og fornedrelser av 

sitt eget selv. Det er hva der skaper slagg. Urten, der tilhører kategorier av Johannes’ 

urt. Om den óg søker for hva der er av basiske tilstander, der er avokado der óg er for 

hva der skaper en basisk konsistens, til eksempel ingefæret, til eksempel gurkemeier, så 

er der til god gavn for cancer-celler at gjensovne. Dog der gavner litet om der er 

bekymmerstanker der forsurer. (150223) 

 

Er løvetann-rot bra som lever-rens? 

Der påvirker, dog vi tilråder neslens urter. Konu Ekatah. (140623) 

 

De som får strålebehandling mot kreft blir ofte veldig svekka i strålte organer. Er det mulig å 

reversere stråleskadene? 

Der er - over tid, om der ei er for gammelt legeme. Dog, viktigt alt mere at se at der 

finnes en svakere del av strålens beskaffenhet der er viktigere at søke over lengre tid, 

dog, i svakere doser. Der er lik der er strukturer innom hva der tales Helsevesenet der 

skaper sådant, at nu skal der gjøres ferdigt! Og ei er det klokt. (140623) 

 

Vil det komme en vaksine for kreft? 

Der er. Der er. Der er under utprøvelser. Dog, vi ser der er i diskusjoner av etiske og 

moraliske prinsipper: Er der godt for Menneskeheten at der bliver borte? Ja. (140623) 

 

Kan du si noe om det infrarøde lyset? 

Det er til noget der skaper en påvirkning av det dypere vev i legemet. Og således kan der 

óg fremme noget av individets forbedringer av hva der er sammensetninger av skadede 

vev. Konu Ekatah. 

Hjelper det mot stråleskader? 

Til eksempel. Korrekt. 

Kan du si noe om biofoton-behandling? 

For nogen kan der være lik tilsvarende, dog, fotoner er alt meget mere baseret på 

punkter der vil heles. Ei for hele organer. Der er den infrarøde bestrålning alt lettere. 

(140623) 

 

Men om man har fått veldig mye stråling da, finns det noe som kan gjøre det bedre i ettertid? 

Der bliver langsomt at heles selv, om den får et grunnlag for en god fundament gjennom 

sine livskvaliteter. Tusen takk. Ei er der tusen. (140623) 

 

Hvordan kan jeg hindre infeksjoner og dermed måtte stoppe med sprøytene jeg tar for 

revmatismen? Hvordan kan jeg bedre situasjonen med revmatismen i kroppen min? 

Langsomt der vokser til forstyrkelser for spesifikke immuner der ivaretager. Alt 

gjennom den mentale prosess er óg at bringe takksigelser for alt hva der kan gjøres for 

sitt eget selv, og ei sprede tanken for andre. Således vil der óg se at der vokser gjennom 

tilpasninger. Langsomt vil der vokse. (150523) 

 

Hvordan kan vi gjenopprette tarmfloraen etter antibiotika-bruk? 

Vi ser der er laangsomme prosesser der bringer tid over år. For hvorledes den ser, der 

er der probiotika og prebiotika der skaper lik av bihonung, der bringes en større 

balanse. Der er gjennom óg hva den eter av bekymmer. Det var en hint. (140623) 
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Kan du fortelle om Lav-FODMAP dietten? 

For nogen kan der være til god gavn, dog, like fullt er der ei generelt. Der er viktigt at se 

behovet for alle elementer, for hvorledes menneskebarnet in persona skal være noget 

varsom med at forbytte dietter. Der er viktigt at den óg ser, over tid, - fra 

menneskebarnet var litet, så er der óg tilvennelser i tarmens funksjoner for at gjøre 

opptakelser av spesifike mikroskopiske vibrasjoner gjennom fødekvaliteter. I tider der 

gjøres lik omskiftelser, så skapes der den motsatte effekt enn hva der gjør om den nu 

skulle velge at faste. Konu Ekatah. (140623) 

 

Hva skal til for at hodet kan reparere seg etter en hjernerystelse? 

Vi ser, der er lik at blive repareret automatisk. Dog, noget vil der kreves tid. Der er 

betinget hva der alt fra før finnes inni hovudet. (140623) 

 

Kan du fortelle oss noe om fibromyalgi, og hvordan reversere dette? 

Gjennom tidens erkjenneleser, så er der at skape forendringer gjennom syrer der alt 

forefinnes i legemet. Viktigt at den óg ser, at fibromyalgier, der er inflammatorer i 

nervetråder. Der kan noget mildnes gjennom til eksempel infrarøde bestrålninger og 

gjennom langsomme bevegelser. Gjennom hva der tales ‘ZenWalk’, så er der til god 

koordinasjon til at søke en større substans av helbredelser. Alt lik den ei skal søke hva 

der er medisiner. Konu Ekatah. (140623) 

 

Kommer Bipolar lidelse av at man ikke takler hva Universet forteller vedkommende? 

Der kan være inkludert en sådan tilstand, korrekt. Dog, der primært óg er noget 

differenser mellom hva der tales sympatikum og lik parasympatikum. Det kan være 

genetisk. Konu Ekatah. (140623) 

 

Og så, blir røyking anbefalt hvis man har ulcerøs kolitt? Finns det noe annet man kan bruke, 

som er like bra? 

Så er det. Der er at ei søke ryke. Hvorledes den skaper en større dialog er at se, der er de 

dypere prinsipper og premisser der skaper sådan ubalanse, enn hva der er av rykens 

funksjoner. Der finnes noget lik den kan søke i små doser av lakrisets rot. Konu 

Ekatah. (140623) 

 

Krystallsyken som slo meg helt ut, hva handler det om? 

At søke en nogen restart, lik der óg er en introduksjon av den kristalliniske vibrasjon 

der er på sin Jord nu. Alt høyere frekvenser kan nogen kjennes. Der påvirkes alt hva 

der vokser på din Jord. Således er der óg lik vi før har talt, alle symptomer vil 

manifesteres, lik der óg skapes forvirrelser for hva der er av doktors. Konu Ekatah. 

(150523) 

 

Den hosten jeg har, hva er årsaken til den? 

Der er irritasjoner, naturligt over hvorledes den så skulle i bunn og grunn formidle 

noget av sitt selv foruten søken til kontroll. Så bliver der lettere. For der er alt lettere at 

tale om andre, enn sitt eget selv.  

Skjønner, takk. (180123) 

 

Hva er det som styrker hjernens rensing av avfallsstoffer, og hvordan kan dette styres på den 

mest effektive måten, sånn at cellene som renser slaggstoff i hjernen gjør jobben sin på best 

mulig måte? 
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Der er primært blodets sirkulasjoner gjennom bevegelser, og fysiologisk. Der er 

gjennom sitt tenkende. Hva der så lever for hva der tales minner der er 

av negativ vibrasjon, så er der lik opphopelser av slagg óg for sine hjerneceller. Om den 

befries og tenker nytanker og tenker optimismer, således vil der være alt bedre for 

hjernens celler. Der er óg i kommuniksjoner for tarmens funksjoner. Der er at leve i 

minner for sin tarm. Konu Ekatah. (150523) 

 

Jeg lurer på endometriose, som det på en måte kommer fram at mange får nå, har det økt? 

Vi ser alt mere er oppdaget gjennom efterforskninger. Den er konstant. Dog, der 

påvirkes óg for hvorledes der tilsettes syntetiske tilsetninger, alt mer enn at søke at 

bringe til ekte tilsetninger i føder, - selener, til eksempel. (140623) 

 

Er ren mat og periodevis fasting bra for meg?  

Det er. Hvilket den óg skal se at alle fødekvaliteter inneholder frekvenser. Den kan lett 

omdanne transformere egne frekvenser energier til alle fødekvaliteter for at skape 

renelser. Ei skal den noget blokkere sitt eget selv for så eller så innen føder. Den kan selv 

transformere og rene. Og en liten beger med rød vin kan være klokt i blant. Det var én 

beger. (050623) 

 

Hva vil du si generelt om kosthold og sykdom? 

Der er lik søster og bror. Så alt for hvorledes den skaper et godt kosthold, der 

inkluderer og nytelser og hva der er gavnlig for legemet, så er der lik der skaper en god 

helbred. Dog, den må óg søke at se, at en instabilitet der er skapt av lik kronisk verdi, vil 

ei kunne heles om der søkes i de samme fødekvaliteter. Der må gjøre avbrytelser til at 

søke noget den ei har spist før. Konu Ekatah. (140623) 

 

Hvordan kan en rense levra si på best mulig måte? 

Gjennom for hva den så eter og drikker, så skaper der óg en renelse, om der ei søkes at 

forpestes gjennom overdrivelser av mineraler og vitaminer. Kunne der forestilles noget 

at ete av hva der tales, skogmaurens syre? Det kan være klokt. Vi skal tale til mauren, 

vi. Konu Ekatah. (140623) 
 
Jeg gir en med Parkinson lymfe- og nervebehandling, gjør dette noe forskjell på 

sykdomsforløpet hans?  

Vi ser der skapes en formildelse. Og således at individets selv er i bedre tilstand til hva 

der tales tilfriskninger, korrekt. Der er større stabiliteter. Er der ei så der er av sine 

intensjoner? Jo, jo. Det er det. Oki.  

Hvor ofte anbefaler du å gi behandling, og..?  

Der er tilstrekkeligt for én gang for hver ukedel. Hvorledes der er i en tidsepoke, under 

den høyeste varmetid, behøves der ei noget.   

Har du noe forslag om eteriske oljer, eller flere av de andre behandlingene i De Nye 

Energiene, som jeg kan ta i tillegg?  

Har den søkt for ingefærets rot?  

Kan du si noe om hva De Nye Energiene faktisk gjør i kroppen vår, spesielt med Parkinson-

pasienter?  

Lik alt generelt kan omtales lik der skaper omkodelser på genetisk nivå. Således er der 

óg lik der forberedes til en tid der ennu ei er født. En større kontekst vil den se når tiden 

vokser i en høyere vibrasjon, lik den óg kommuniserer mentalt, lik den teleporterer og 

telepatiserer. Spennende, takk. (160523) U. 
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Kan du si noe om urinsyregikt og medisinering? 

Vi ser, om der søkes, så skal der søkes at minimalisere hva der tilføres av medisiner. Der 

er klokt at den óg ser, at legemet vil all tid prioritere at skape og at gjenopprette 

balanser selv om noget er i ubalanser. Således, om der drives over av medisiner, så ville 

der forminskes noget av legemets immuner og søken efter at helbrede sitt selv. Konu 

Ekatah. (140623) 

Har Iliuka noen gode råd for dem som har høyt blodtrykk? 

Der er at søke at utfolde sitt selv, og at ei søke at være fanget i regelbundenheter. 

Hvorledes der skaper en sådan balanse, er óg igjennom tider og hvor meget den eter. Ei 

skal den ete mengder av føder, dog der kan ete litet føder alt oftere, så vil der stabilisere 

blodets trykk, om den ei jager efter noget annet. (140623) 

 

Lurer på hva Alzheimer forteller om individet? 

At der blokkeres. For hvorledes der søker i tanker, således er der óg lik der før var 

defineret på sin Jord hva der var tabu og hva der ei var. All tilbakeholdt tankes- 

refleksjon skaper der innsnevringer for hva der tales nervenes baner, og der skaper 

efter tiden hva der er disponibelt for Alzheimer. Ei skal der fornektes hva der er utenfor 

normaliteter! Konu Ekatah. (140623) 

 

Det som helsepersonell betegner som hallusinasjoner og psykose, hva er deres perspektiv? 

Vi ser. Der er alt likt der skaper forendringer i alle nervetråder lik der kan påvirkes óg 

til hva der er av astrale opplevelser. Der er under natten, så kan der tales lik alle 

menneskebarn hallusinerer. Viktigt så at se der kan påvirkes gjennom droger og 

tilførelser av næringer. Gjennom alt hva der så er til opplevelser skal der søkes at se der 

finnes ei så meget schitzofrenia. Der er alt meget likt der påvirkes av bearbeidelser av 

tankenes prosesser. Der kan heles. (050623) G. 

 

Hvis en får korrigert atlas-virvelen, hva kan en da gjøre for at den skal holde seg rett? 

Der skaper bedre strømninger, og hjelper noget for hva der tales de muskulære fibrer til 

at bindes til en større styrke. Således er der alt lettere. 

Men hva skal en gjøre for at den skal holde seg på plass og ikke skli ut igjen? 

At oppløfte sin tro og sin stolthet for sitt selv, og ei fornedre sitt selv. Elsker den kaker?  

Egentlig ikke, men jeg spiser det noen ganger allikevel. 

Vi har sett det, du!  

Så du meg under middagen? 

Meget korrekt.  

Bør jeg la være å spise kaker? 

Den skal ete med nytelser, og ei med selvets forakt, for der påvirker atlasvirvel.   

Atlasvirvel elsker kaker. (140623) 

 

Er det mulig å meditere vekk diabetes, dersom en har den diagnosen? 

Der kan mediteres for at skape og at gjenoppskape balanser der ei er for hva der 

forventes av diabetes. Dog, at der kan gjøres reversibelt, så ser vi ei der kan. Hva der 

bringes til en kronisk tilstand, må der alt mere tillæres at leves med. Takk. (140623) 

 

Det med å bruke hormoner når man er ung jente, eller i overgangsalder, kan det gi permanente 

skader? 

Det er korrekt. Alt hva der tilføres legemet, om der er droger, om der er noget at ete for 

at tilfrisknes, alt hva der tilføres legemet kan påvirke hva der er 

legemets naturlige immuner at gjøre hva de skal. (140623) 
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Hva er grunnen til eksemen på hendene og føttene mine? 

Hvilket der er noget der samkjører noget for hva den eter. Der er klokt at den noget 

tenker over hvorledes den skaper baser-syrer-balanser, hvorledes den ei driver over, og 

hvorledes den søker óg at skape kombinasjoner når den vandrer i naturen. Så er der óg 

at se, der finnes noget lik den skaper resistans imot. Viktigt så at den ser hvorledes den 

skaper en større opplevelse av sine forbedringer av sine immuner. Takk. Konu Ekatah. 

(120623) 

 

 

MENNESKELIGE ‘SVAKHETER’ 

De som er født blinde, hvilke bilder har de i hodet? 

Der er noget der tillæres igjennom tidens vokst, for hvorledes den sanser gjennom andre 

sanser, og kan se óg billeder i sin eksistens. Noget lik den selv ser. Dog, der 

er egenkomponerede billeder der er bygget for gamle celleminner av liv der er 

eksisteret før. Således er der alt hva der hviler i alles celleminner der óg er både visuelle 

og audiovisuelle. Konu Ekatah. (150523) 

 

Det er noen som sier at det er en som har dysleksi. Og jeg lurer på om det egentlig er lære-

vegring? 

Er det ei det samme? 

Jeg vet ikke? 

Det er. Det vil overkommes når der vokser i modenheter og motivasjoner. Den tillæres 

dog andre elementer den óg behøver. (150523) 

 

Kan du si noe om det vi kaller selektiv mutisme? De fleste barn blir jo omtalt som veldig 

sjenert, og barnehage og skole klarer ikke å fange det opp.. 

Så kan der tales. Dog, like fullt er der for nogle der inkarneres i denne og førtid, at søke 

at se at der er en større oppgave der er i den indre bevegelse enn hva der er at observere 

det ytre. Det ytre er således beskuet nok. Således er der den indre opplevelse der er alt 

mer viktigt for enkelte individer. Så skal der være. For hva der vokser ut av sådanne 

individer alt senere, skapes der til en større og dimensjonell åpenbarhet for livets 

betydelser. 

Ja, men mange sier at de føler seg fanget i egen kropp og er feilplassert? 

Så kan der tales. Dog, det er således der vil oppleves en tid før der er for hinnen der 

brister. Så vil der se i ett hvorledes skaper kommunikasjoner der behøves. Der er hva 

der tales over-, hva der tales, -utdannet for sin Jords liv. Konu Ekatah. (150523) 

 

Det er mange barn som får diagnosen autisme. Hva er det egentlig for noe? 

Vi ser, noget er der lik overspenninger i hva der tales hjernenes funksjoner, således 

bliver der noget for at skape en overlevelse og et vern om sitt eget selv 

der avstenger spesifikke områder i hjernens funksjoner. Dog, like fullt er der meget i 

klarheter og i større dialoger for den Kosmiske tilstand. Der kan tales lik overjordiske 

vesener. Konu Ekatah. (140623) 

 

Hvorfor velger noen å gå ut av livet ved selvmord? 

For hvorledes der forefinnes kraft til at bestride en sådan funksjon, så er der óg noget 

der velger en fortapelse. Like fullt er der at forstå, at så må der møtes de samme 

oppgaver på ny og på ny til der bemestres. Dog, der kan ei måles efter styrker og 

svakheter, der kan måles efter hva der er i karmiske domener. Hvorledes der så er óg 
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noget festet til genetikk, så er der óg en forsvekkelse der ei vil bestride livets alle 

funksjoner. Konu Ekatah. 

Har du noen gode råd om hva en skal si til pårørende i en sånn situasjon? 

Alt er bygget på kjærlighetens tanke. Således kan den óg fundere over hvorfor er der ei 

nogen animaler – nogen dyr der velger selvmordelse? For hvorledes der er 

menneskebarnets intellekt der skaper nogen bedervelse over sin egen opplevelse av sitt 

selv, og fornedrer sitt eget selv. I den tid menneskebarnet begynner at se sitt eget selvs 

funksjoner lik Guddommelige prinsipper, så vil der óg blive alt lettere, for ei vil der 

noget myrdes noget der er av Guddommelig inspirasjon. Konu Ekatah. (140623) 

 

Hvorfor er det så mange som sliter psykisk? 

For hvorledes der søker ennu at holde fast i et jagende om at være alt mest dyktig og alt 

mest flink. Således skaper der óg en erkjennelse, hvilket der bliver en brist innom den 

mentale funksjon. Der må alt nu erkjennes sin egen litenhet og sin egen storhet. For at 

kunne se sin egen Guddommelighet, så må den óg erkjenne sin egen litenhet. Konu 

Ekatah. 

Er det noe man kan gjøre for å forebygge diabetes og det psykiske? 

For hvorledes der skaper dialoger med hva den eter og hva den drikker, så skal den ei 

ete med dårlige samvittigheter, ei skal den heller drikke med dårlige samvittigheter. Alt 

hva den skaper gode, velsignede dialoger bringes der óg til en god funksjon i tarmens 

opptakelser. Det er vel. Konu Ekatah. (140623) 

 

Hva kan du si om ikke-personer?  

Hvorledes den ser noget av den energetiske tilstand er menneskebarn der folk forlater 

sitt eget selv og sine mål av sjelens vilje. Det er hva der benevnes lik der er for den 

antimateriske tilstand. Der er menneskebarn der er givet i kropp og sjel, dog forlater 

sine intensjoners impulser av den galaktiske inspirasjon. De bare er. (050623) 

 

VAKSINER 

Jeg har lest at det ble brukt DNA-vaksiner på laks og torsk i Norge, vil det også bli brukt på 

mennesker etter hvert? 

Der vil søkes, dòg ei bliver der til at gjøres. 

Det må jo være kjempefarlig? 

Vi ser primært er der for fisker hva der skapes for at forstyrke immuner, dòg alt er der 

lik der må gjennomtenkes på ny, for der kommer til konflikter. (180123) 

 

Korleis påverkar hjelpestoffa i vaksinar blod-hjernebarrieren? 

Vi ser der skaper en forstyrket lik oppslutninger der er av cellenes naturlige vegger. 

Således vil der forhindres der noget skaper en forlammelse av strukturets egen 

cellebevissthet. Konu Ekatah. (190423) J.S. 

 

Forskninga til Anders Brunstad: 5G+vaksiner = sant, har han rett i det?  

Noget er der i korrekt tilstand, Der påvirkes alt av noget av ytre frekvenser. Hva der 

tales den generasjon der er av 5G, der óg er i differenser av frekvensenes omfang, og i 

pulser. Således er der i alt større sårbarheter om legemet er besudlet av vaksiner. 

(190423) A.M. 

 

Kommer myndighetene fortsatt til å legge press på oss til å ta vaksiner eller genterapi? 



32 
 

Vi ser der vil søkes noget små forsøk. Dog, søke at se, der er lik alt motstand der vil 

skape en større opplevelse av sannheten i hva der før var søkt at skjules. Der skal 

opplyses alt nu. Konu Ekatah. Flott! (120623) 

 

 

VITAMINER -  E-STOFFER 

Kan mennesket lage C-vitamin slik som alle andre dyr, altså lage det selv? 

Der er alt efter hvorledes den absorberer solens bestrålninger, så kan der tales, korrekt. 

Så C-vitaminet har også med sollyset å gjøre? 

Det har. 

Det har ikke med tarmen å gjøre? 

Det har, dòg der er betinget òg for vitaminet D og for magnesium, at der skapes en god 

balanse for tarmenes systemer. Den må være frisk for at absorbere vitaminet C. Om der 

søkes av solens bestrålninger, om den eter, så kan der ete sitrusens frukter, så vil der 

være til god gavn. 

Ja, takk. (180123) 

 

Er det ok med vitamintilskuddet jeg tar nå? 

Vi ser der kan gjøres noget lik pauser under varmetidens høyder. Således er der til 

at skape óg et større rum for legemet selv at omfordele de vitaminer og mineraler 

den behøver. Vi ser den metter hva der tales sine tarms funksjoner. Ei er det klokt. 

Blir det en belastning for leveren óg? 

Der bliver så en sekundær opplevelse, korrekt. Takk. (150523) 

 

E-stoffer, kunstige kjemikalier, er det slik at de lagres i levra, jeg vet at kroppen kjenner igjen 

naturens stoffer, og..  

Vi ser, de forvares i hva der tales, organer, det er korrekt. Efter stunder der bliver 

inflammeret, og så vil der skapes et behov gjennom renelser at skape en befrielse der 

kommer ut av organene. Således er der klokt for alle livsvesener og menneskebarn at 

søke at gjøre lever- og galle-rens.  

Ja, hvordan gjør du det?  

Frekvenser.  

Frekvenser, ja.  

Der er urter, der er gurkemeier, til eksempel.  

Ja, vi bruker mye av det. Jeg sliter jo både med skrumplever og fettlever nå for tiden, og de 

har ikke noen bra løsning på sjukehusene.  

Vi ser der formildes gjennom den tid den lever. Der er vel. Det er vel.  

Hjelper det med den Spooky-maskinen og leverrens?  

Der avhjelper.  

Det avhjelper, ja. Konu Ekatah. Er det korrekt at ‘Spooky2’ kan behandle folk på avstand ved 

hjelp av DNA i negler og sånne ting?  

For noget kan der være så. For nogle individer der lett er mottakeligt. Dog, like meget 

effektivt vil der være for hva der tales, fjernhealing.  

Fjernhealing, ja, ikke sant. Men hva med denne kjemikalie-/metall- og parasittkuren på 11 

dager? Ei ser vi behovet. (230523) J.A. 

 

 

KVISTGJENGERE 

Hva er det som gjør at noen kvistgjengere får utslag på kvisten som de holder når de søker 

etter vann eller noe annet… ? 
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Der er kommunikasjoner gjennom vannets elementer og magneto-linjer. Lik der her 

omtales, så finnes der menneskebarn der gnistrer. Således finnes der alt større 

kommunikasjoner gjennom for hva der er av meridianenes funksjoner og tilstøtende 

sendinger av energier.   

For det er jo sånn at noen ikke får det til i hele tatt, mens andre får det til. (150523) 

 

VIRUS 

Jeg har sett det er skrevet om et nytt virus som går på mage og sånn, er det humbug, eller hva 

heter det viruset? 

Vi ser der er en mutasjon. Dog ei skal den bekymres for det. Der er all tid nogen der vil 

søke at skape lik hysteria. 

Så det kommer ikke til å være så farlig? 

Ei ser vi der bliver så. (150223) 

 

DYR - NATUR 

Vi har maur på kjøkkenet. Hvor kommer de fra? 

Der kommer ifra naturen. 

Hvordan kan vi bli kvitt dem, da? 

Der kan søkes at se noget på den østre del, hvorledes der er utvendigt, så vil den óg se at 

der vandrer noget forbi. Nogen kan der bydes noget litt små honung, så vil den se at det 

er det som er av interesser, og ei av hva der er innomhus. Vi kan tale til den 

høvdingsmaur, vi. 

Å, tusen takk! 

Tusen er alt for litet. (160523) 

 

Maur, kan du hjelpe oss å bli kvitt dem? 

Vi ser der er altfor mange, vi skal se om vi kan finne nogen der tales høvding-maur. 

Ja, gjør det! 

Der er den, vi skal tale til høvdingen. 

Det var bra, da slipper vi å krige med dem. (230523) J.A. 

 

Jeg leste at småfugler var bra for helsa vår. Vil du utdype hva de søte små fjærkledte gjør med 

helsa vår? 

Lik der skaper gledens inspirasjoner, - der befrier dopaminer.  

Så bra.  

Tenkes der at etes? 

Nei, bare se på dem. Oki. (160523) U. 

 

Jeg lurer på vårblomstene som kommer veldig tidlig, løvetann og andre.. Så ser jeg at i 

eplehagene rundt omkring, så begynner de å slå vårblomstene bort. Er det godt for 

epleblomsten at vårblomstene får stå i full blomst? 

Så er der godt for alle blomer og menneskebarns-blomen at alt lever, lik der er. Således 

er der lik der skaper en større og alt mangfoldig hva der tales, flora og fauna. 

Jeg tenker vil det være godt for epleblomstene, vil de bære mer frukt? 

Der vil. For ei er der all tid bier der gjør så. Således alt hva der skaper lik kolørenes 

pryd over større overflater, bringer der óg en større lik tilstand av lengsler for alle 

insekter. (160623) 

 

KLIMA 

Det blir kaldere klima pluss kaldt klima på så mange måter, hva vil du anbefale at vi  
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prioriterer å høste i nord? 

Vi ser hva den selv søker hva der vokser hastigt. Således vil der være av poteter.   

Og således vil der óg være at den ser hva der vokser bliver aklimatiseret til at anpasses  

til hva der kommer av kulder. Dog år om annet så vil den óg se der kommer alt mildere  

temperaturer, og alt mindre sne. Kono Ekatah. (150223) 

 

For 3000 år siden var det stor furuskog på Hardangervidda. 

3268 år. 

Var det en lang, varm periode den gangen? 

Det var. Det var over 284 år, korrekt. 

Hva skjedde med pol-isen på den tida?  

Der var ei noget pol-is. 

Ikke is i hele tatt? 

Ei var det. 

Hva skjedde med isbjørn og seler, hvordan overlevde de? 

Der var alt lik der muteredes og skapede en forendring i kolørene i pelsen. Ei er der 

nogen mystikk og hokus-pokus med det. En bjørn er en bjørn. (140623) 

 

Vi har de såkalte klimaendringene gående. Hvordan kulminerer dette? Og hva blir  

konsekvenser for oss mennesker? 

Der er noget tungt at se just nu. Dog primært vil der være hvor der er varmt vil der  

blive koldere, og hvor der er koldt vil der blive varmere. Hvor der er tort, vil der blive  

fuktigt, hvor der er fuktigt, vil der blive mere fuktigt. Dog den vil se der er variabler. Og  

tilstander for hvorledes menneskebarnet forventer, så vil vinter være til sommer,  

sommer til vinter, vår til høst og ‘opposit’. Dog den skal være trygg i sitt hjerte at julen  

og påsken kommer all tid til samme tid. Kono Ekatah. (150223) 

 

Nordavinden er en mektig alliert. Folk har en tendens til å springe inn i husene når den 

kommer. Jeg har en følelse av at den har en mektig gave til oss mennesker som den bringer 

med seg. Kan Iliuka si litt om det? 

Lik der av gammel tid er óg nedskrevet hva der er av historiske verdier, for der er kraft 

i vinder fra nord. Det er dog betinget hvor den lever og hvor den bor. Alt er der óg hva 

der induseres over havet der forstyrkes lik menneskebarnet vil erfare på ny, en ny 

energi. Der er vinder der er ifra innlandet der har en begrenset kraft. Konu Ekatah. 

(140623) 

 

ØKONOMI 

Hva er det best å investere penger i nå? 

Der er i helse, der er at óg skape lik at se silverets glød er av betydelser.  

Der er en ‘investment’ der skal bringes inn i en framtid for at óg se de forendringer der  

vil fødes på sin Jord er alt mere lik forbyttelser av tjenester. Ei vil der blive av at kjøpes  

og selges, lik der nu er. Konu Ekatah. 

Så hvordan skal man få forvalte pengene som man har i nutid da? 

Der er klokt at der anvendes. Det kan blive en god party! (140623) 

 

Er det slik at hvis man er mer i balanse i ett element, så er det enklere å manifestere ting som 

hører til det her elementet? 

Det er korrekt. 

Så for eksempel, når man er balansert i metall-elementet , er det lettere å manifestere penger?  
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Det er korrekt. 

Er metall-elementet ikke knytta til annen form for manifestering? 

Ei er der så. (140623) 

 

Jeg lurer på ‘Quantum Financial System’. Mange snakker om at vanlige folks penger som står 

i banken er sikret, sånn at når finans-kollapsen kommer, så er det sikret, stemmer det, kan du 

si noe om det? 

Der finnes ulike regler for ulike riker. Hvorledes den så ser, så om den tenker på sine 

egne mynte-verdier, så er der ‘safe’. Bekymres ei for det. 

Gjelder det alle oss som bor her i Norge? 

Det er korrekt. (140623) 

 

Er det ‘Kabalen’ som står bak opprinnelsen av kryptovaluta, og vil det uansett være lurt å 

investere i kryptovaluta?  

Ei er det. I tiden der vil fødes så vil det være fall i alt hva der glitrer og alt hva der søker 

noget at investeres i. Alt bedre vil det være at investere i livets betingelser, det levende 

livets kraft vil være lik gull i tiden der fødes. 

Kommer ‘Kabalen’ med kaos i sommer?  

Ei bliver det så. Dog der har begynt. (050623) 

 

Vil det bli en økonomisk kollaps i Norge? 

Så vil det, korrekt. Over hele kloden vil der blive det, for der vil inntredes nye 

betingelser for hvorledes der måles verdier. Der vil være tjenester, der vil være noget 

goder der vil forbyttes alt mere enn at kjøpes og at selges. Konu Ekatah. (120623) 

 

Kjenner du til NESARA / GESARA? 

Det er korrekt. 

Er det noe på gang der? 

Der er elementer der vokser lik der integreres til en større del av sin Moder Jords 

tankesett, korrekt. 

Så det blir noe av? 

I små doser, korrekt. 

Ja, for vi kan ikke dele ut millioner av dollar til alle mennesker, for da vil alle slutte å jobbe 

og ingen lage noe mat. 

Det er en del av den ekonomiske kollaps. 

Ja, akkurat. (230523) J.A. 

 

 

 

AVSLUTNINGSTALER 

 

Viktigt at den ser en større dimensjon av sitt eget liv. Viktigt at den ser den tids  

nu er tiden kallet for at frembringe hva der kan defineres lik andre tradisjoner og  

skjulte kunnskaper og skjulte talanger (talenter) i menneskebarnet.  

Være lik en større trygghet, og bære en større tiltro for at en dypere kollektive substans  

av bevisstheter har større rum for at utvikles og uttrykkes nu enn hva der før var.  

Alt er der betinget hva den fangetager sitt selv med.  

Ei skal den all tid blindes av hva der tales normer og regelbundenheter. Kjenne en  

bevarelse av sin egen frihet i de normer der er. Se òg for hvorledes der finnes alt dypere  

potensialer i alle individer, til at kjenne sin egen fred, til at kjenne næring for sin egen  
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verdi.  

Bekymres ei for mynteverdier, for hva den holder fast, vil den måtte gi, og så er der nye  

momenter og nye energier der kommer til. Ei skal den måle alt i verdier lik der før var,  

for der vokser fram andre betingelser. 

Gledes for alt hva der oppdukker gjennom hva den selv tror er tilfeldigheter, gjennom  

hva den selv tror den har kontroll på. Ei har den. Den spirituelle frekvens er alt sterkere  

i sitt liv enn hva den selv tror.  

Hvile i fredsommelighet, og ei søke at motstride den spirituelle kraften, for der finnes ei  

noget menneskevesen der kan det.  

Vi takker for ildens lys og alt hva der opplysedes. 

Velsignet er den tid den imøtegår nu. 

Være til stede i sitt selv. Prestere ei over sine egne evner. Se til at den skaper hviler, og  

hviler av at hvile.  Hvile for sinn og for sjelen … og for legemet.  

Jage ei efter at skape tilfredsheter for alle andre. 

Vi takker for menneskebarnet og eders undringer. 

Bære fred i hjertet, og leve det levende livets betingelser.  Gledes. 

Konu Ekatah. (141222) 

 

 

Alt er der betinget de tilstander og tider den lever i. 

Søke òg at se, der er en tid for Menneskeheten at skape forendringer inn i sitt eget selv 

og i sine omgivelser. Meget kan der velges bort, dòg annet av større kvalitet, kan der 

velges til. Søke, lik der ei bekymres for noget der er utenfor og utenfor utenfor. Der er 

viktigere at skape en større opplevelse av hva der foregår i de små indre prosesser. 

Verne om eget lys, og verne om egen kvalitet av tilstander den søker ubevisst i livet. 

Søke òg at se, der er ulike måter at sprede sin livskraft og sitt lys på. Noget formidler i 

ord og i tanker, noget formidler i toner.  

Der er dòg viktigt at se, at alt underlagt er av den større kjærlighets-substans 

menneskebarnet behøver. Således er der tilrådeligt for alle og enhver at kjenne efter hva 

kjærligheten oppbygger i kraft av sitt selv. 

Ei skal der tilvelges noget lik offertanker om selvet. 

Ei skal den oppofre sitt selv for nogen annen. 

Den skal verne om de kjærlighets-kilder der er. 

Således den oppløfter sitt selv og spreder sitt lys, òg for sine nester. Ei skal den søke at 

gjøre noget for at begrense tiden der ennu ei er født. Alt meget vel skal den òg unnvike 

at holde fast i fjerne tider der var. Se alt meget mere hva den kan give til næring, for 

nutidens aspekter, for der er nu den lever. 

Vi takker for ildens lys og alt hva der opplysedes. 

Heliget være dette kammer. 

Vi takker for menneskebarn og eders undringer. 

Bære fred i hjertet, og leve sjelens virkelighet. 

Være tro mot sitt eget liv. Være tro mot sin inkarnasjon der er givet og den selv har 

begjæret. 

Være tro mot sin neste, i sannhet og i kjærlighet. Konu Ekatah. (180123) 

 

 

Nu er tiden for at hvile tanker. 

Alle der besitter sin kraft av egenskaper der er nedarvet gjennom ulike inkarnasjoner  

har óg til ansvar for at formidle den kraft gjennom alt hva den tillater der oppvåkner  

innom sitt selv. 
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Give således en større frihet til eget selv, og tillate det levende livet at leves. Alt hva der  

søkes at forhindres og begrenses omdannes til slagg der ei er godt for legemet mentalt –  

og fysiologisk. Den skal dvele tanker over hva den eter av fødeskvaliteter, og hvilken  

energi den eter. Eter den dårlige samvittigheter, skaper der óg turbulenser der påvirker  

óg DNA-systemer i alt hva den foretages av det levende livets betingelser.  

Alt hva den setter på vent, skaper der óg omdannelser og forsenelser innom sine  

organer. Alle organer må der forpleies og ivaretages igjennom primært i større gledens  

inspirasjoner der er for at være et organ. 

Søke i tiden der fødes at ei fangetage sitt selv innom bekymmer for de ufødte  

hendelser, dog søke alt mere at skape distanser for hva der så manipuleres igjennom  

hva der tales nyheter. 

Hva den skaper i dialoger i sitt eget selv er alt mere viktigt, og dvele tanker over hva den  

besmitter sine nester ved. At filosofere og at tenke, det er klokt. At grubletenke skaper  

der ‘disturbenses’ der ei er godt for menneskebarnet.  

Våge en større del av den levende  kraft at tilegnes i sin egen eksistens. Holde ei fast i  

tider der var fra den var barn, fra den var ung, fra den er i tid i går. Leve alt større  

kraft av tiden der er og se hvorledes den påvirker tider der var. 

Alt er der under karmiske besittelser. Alt er der under kosmiske normer. Hva der gjør  

til sine nester, høster den tilbake til sitt selv, i positiv og negativ vibrasjon. 

Vi takker for ilden, og alt hva der opplysedes. 

Vi takker for det helliget kammer. 

Vi takker for kolørenes pryd. 

Vi takker for menneskebarnets undringer. 

Bære fred i livet. 

Konu Ekatah. (150223) 

 

 

Alt er der betinget for hvorledes den bemøter det liv den er valgt til at leve. I kraft av 

den tradisjon der er for inkarnasjoner, så er der òg viktigt at skape tillatelser for at 

levendliggjøre sitt selv. 

Den er givet tillatelser for at utfolde heledelen av selvets liv. Således er der ei noget den 

behøver at holde tilbake. Være trygg i sin egen eksistens, og våge at se, alt ville være 

nogen i tomheter om den selv ei var til stede. Der er viktigt at den ser de muligheter der 

forefinnes i livet.  

Meget skjult er der i kraft der venter for at oppvåknes, gjennom den tids forendring der 

er. Følge tiden, dòg ei følge efter annens tid. Følge sin egen tid.  

Vi takker for ildens lys og alt hva der opplysedes. 

Heliget være dette kammer. 

Vi takker for menneskebarn og eders undringer. 

Bære fred i hjertet og i sjelen, og søke at leve det levende livets betingelser. 

Konu Ekatah. (190423) 

 

 

At søke i tidens fødsler at se der er noget komplekst for menneskebarnet at forsalt (?) 

foreningen av ulike dimensjoner, foreningen av ulike eksistenser hvor det gamle faller, 

og det nye gjenoppstår. 

Således vil den óg se en større opplevelse av sitt eget selv i en sådan dimensjon. 

Betydelser der før var viktigt for menneskebarnet, vil der falle ifra. 

Således vil den óg se nye muligheter og nye betydelser og nye verdier. 

Verdienes jag vil der opphøre. Forbyttelser av verdier vil der opphøre lik der nutid er. 



38 
 

Der vil vokse fram i påtvingelser en anskueliggjørelse av andre verdier, - de små, 

mikroskopiske verdier. 

Hvorledes menneskebarnet kommuniserer, hvorledes der absorberer annen kraft 

der óg tilstøter sin Jord, - ei skal der bekymres! 

Alt er der under den større lik kontroll for den Guddommelige Kraft der eksisterer. 

Søke at se, alt er der speilinger av menneskebarnets selvs frekvenser. 

Der er for at menneskebarnet selv skal se hva der kan vokse i til nye muligheter, ei lik 

der før var. 

De gamle spor skal viskes ut for at nye spor kan gjøres. 

At skape en ny eksistens er óg betinget av hva der avhjelpes av ‘extraterrestrials’ 

lik der før er gjort, tusener og tusener år tilbake i tid. 

Bære tillit til Evigheten. 

Bære tillit til hva den selv skaper av materisk energi, når den skaper en tanke. 

Være en medskaper i sin egen eksistens, og søke óg at se hva den påvirker sin andre og 

sin neste i en sameksistens. 

Vi takker for denne ild og hva den opplysede! 

Heliget være dette kammer! 

Vi takker for menneskebarnet og eders undringer. 

Bære fred i hjertet, og søke at leve det levende livets betingelser! Så er det. 

Konu Ekatah. (150523) 

 

 

Nu skal der hviles for tipi.  

Vi ser alt i ildens lys. 

For hvorledes der er for menneskebarn at søke at strebe efter livets perfeksjonismer,  

ei er der klokt at gjøre så. 

Søke i tillit at overlate til eksistensen av den Guddommelige inspirasjon der forefinnes i 

alle livsvesener og på sin Jord. 

Den er vel ledet! 

Om den velger den spirituelle sans at åpne, således skal den óg velge sitt eget lys at 

anerkjennes. 

Der finnes ei nogen menneskebarn der er lysere enn annens lys. 

Et lys er til hvor der behøves, og når der behøves. 

Våge óg at bringe takksigelser til sitt eget selv for det lys den bærer. 

Søke ei for hva der tales misunnelser innom den spirituelle vandring. 

En skapelse er perfekt all tid, om der er så eller så.  

Alt er ment under himmelen. 

Alt er ment for sin vandring. 

Være i trygghet for sitt eget liv, og vite at den er der hvor den skal være. 

Være óg lik sulten for hvorledes den kjenner behovet for framtimens nye oppgaver. 

Søke ei at forlate noget av sine egne tanker, 

være således omsvøpet i Guddommelig vibrasjon, óg for sitt eget Selv. 

Der er tillateligt at se sitt eget lys uten at blive blendet. 

Se efter i dypet efter de funklende lys der er i sine nester. 

Derigjennom kan den avhjelpe. Den oppløfter sine nester når den ei søker nogen at 

befrie og at frelse. 

Være til stede i sin egen frelse og frihet.  

Være til stede i tiden der er just nu. 

Hviler for tider der var, og kjenne nyfikenheter for tider der kommer. 

Den skal gledes for den tid der fødes for sin Jord.  
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Der er en ny tid for alt hva der vokser i en kosmisk helhet.  

Ennu har den ei sett tidenes soloppganger!  

Vi takker for ildens lys, og alt hva der opplysedes. 

Vi takker for det helige kammer. 

Velsignet være disse marker! 

(Det romler høyt i en mage.) 

Vi takker for talende mager. 

Vi takker for stummende mager. 

Vi takker for menneskebarn og eders undringer. 

Bære fred i livet, og leve efter det levende livets betingelser.  

Konu Ekatah. (160523) 

 

 

Alt i tiden er betinget for hvorledes menneskebarnet tillegger kraft selv til hva den 

ønsker og transformerer. 

Viktigt så i den tid den lever nu, at den følger de forhøyede frekvenser der er, 

og ei strider imot. 

En motstridende kraft kan skape forsvekkelser av immuner. 

Være således tro mot egen kraft i eget legeme. 

Være tro mot den føde og den drikke den tager inn til at se hva den selv kan skape 

til givende og helende frekvens i alt hva der er. 

Eter den bekymmer, så bliver der bekymmer-slagg. 

Eter den noget for hva der tales samvittigheter, så bliver det óg til slagg. 

Være i en velsignet tilstand, og komponere egne a-stoffer, det 

er astronomiske funksjonelle stoffer, stjernestøv, om den vil. 

Ete av gledens inspirasjoner, og søke at forvalte sitt eget liv, og ei legge sin nese i annens. 

Viktigt at den skaper en ny opplevelse av sine egne guddommeligheter. 

Befeste for sitt selv hva den vil, og hva den ei vil, så vil der være lettere for alt av hjertet 

til lunger at resonnere lik der er ment for sjelen at gjøre. 

Den der begjærer og ønsker og lenges efter en helbredelse, vil få det. 

Søke derved at være tro mot det liv den er ledet til. 

Søke at lytte alt dypere efter sjelens vandrings-oppgaver. 

Følge hjertet, og søke ei så meget av intellektet at veies og måles. 

Vi takker for ildens lys og alt hva der opplysedes. 

Heliget være dette kammer! 

Heliget være disse marker! 

Vi takker for menneskebarnet og eders undringer. 

Bære fred i livet og leve det levende livets betingelser! 

Konu Ekatah. (230523) 
 
 
Således er der for tiden der er, at se alt i en større dimensjon. For hva der tilføres 

Menneskeheten er óg noget med bud om forendringer der må tilvelges. 

Klok er den menneskebarn der søker av sitt selv at se muligheter den ei har våget at se. 

Klok er den menneskebarn der óg ser en forbindelse til tider der var. Dog at det er nu, 

her og nu den lever. Viktig at den bringer klarheter for hva der er intensjoner og ønsker 

for fremtiden der fødes. Søke ei at holde fast i hva der var.  

Der er klokt for menneskebarnet at óg se der finnes andre lik muligheter den ei har 

tenkt på før.  
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Der tilføres høyere vibrasjoner av den intergalaktiske vibrasjon. Således er der for 

kjærlighet at oppfattes av menneskebarn. Våge at være kjærligheten i sitt senter. Våge 

at se alt hva der er rummet av kjærlighetens tanker. Søke ei efter begrensninger. 

Vi takker for ildens lys og alt hva der opplysedes.  

Helliget være dette kammer.  

Vi takker menneskebarn og eders undringer.  

Bære fred i hjertet, og søke at leve det levende livets betingelser. 

Konu Ekatah (060623) 

 

 

Vi takker for ilden og alt den opplyser.  

Heliget være dette kammer! 

Heliget være disse marker! 

Velsignet være menneskebarn og eders undringer.  

Bære fred i tiden der kommer! 

Der er forvandlingens time for sin Moder Jord.  

Således er der óg for Menneskeheten, for den der tviler og den der tror.  

Der er viktigt at den skaper en større lik informasjon ikring det liv den lever, her og nu, 

at den velger med tanker, med sjel og med sinn for hvor og hva vil den gjøre nu. 

Søke ei at dvele ved livets fasetter.  

Frydes for alt hva der er, om der blåser mot eller med.  

Gledes for alt hva der gives til livet, om der oppleves noget tungt i stunden. 

Være i god dialog med sin egen kraft, og vite at den er en del av en større kollektiv 

substans. 

Den er og den bliver et intergalaktisk livsvesen. 

Velge således det levende livets betingelser, og ei hva der begrenser. 

Puste lik galaksens liv innom Selvet, og søke således at se alt meget mere av det lys der 

er givet til menneskebarnet lik individ og lik kollektivt. 

Bære fred i hjertet! Konu Ekatah. (120623) 

 

 

Alt er betinget for hvorledes menneskebarnet søker inni sitt eget selv. 

Lik vi taler, at omskape for hva der tales den ytre dialog til den indre dialog at fremvises 

vil der skape en større og fortryggende kommunikasjon iblant menneskebarns 

individer. 

Alt hva der fortrygger individer skaper der óg en større opplevelse av den større 

intergalaktiske prinsipp. 

Der er alt nærmere lik distanser mellom Fader Himmel og Moder Jord enn hva den selv 

tror. 

Begynne nu at heliggjøre sin egen kraft og sitt eget Selv. 

Begynne nu at heliggjøre sin egen betingelse og berettigelse i det levende livets eksistens. 

Begynne nu at søke at se det Guddommelige i alt hva der er i ubalanser på sin Jord og i 

sitt Selv. 

Prisverdige alt hva der skjer, om der blåser mot eller med! 

Søke ei noget at forakte, for om den gjør, så forakter den óg noget av sitt eget Selv. 

Klok er den menneskebarn der tillater strømninger av sine kreativiteter, sine 

undertoner og overtoner at strømme ut av legemet. 

Klok er den menneskebarn der tillater nogle turbulenser i sine cellestrukturer for at se 

hva der kommer ut i enden. 
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Der er klokt for menneskebarnet óg at se og at tenke i hva der tales abnormaliteter, for 

der er viktigt at den ser nye muligheter der ei har eksisteret før. 

Intet skal der gjøres i en ramme. Alt skal der gjøres på ny, og med nytanke for en 

alt større mål og perspektiv for sitt liv og sine nester. 

Være god med sitt selv, så er omgivelsen god. 

Bringe kjærlighet for Selvet, så vil den óg se at der er godt at være til for sine nester. 

Søke ei at underkjenne noget aspekter av sitt eget, dog, erkjenne at ‘så er det’, og så går 

den videre. 

Søke ei at forblindes av annens intellekt og styrker. 

Søke efter at se sitt eget lys, så den kan bevokte og forvalte sitt eget lys til gleder for sine 

nester. 

Give, og den skal få. 

Vi takker for ildens lys og alt hva der opplysedes. 

Heliget være dette kammer! 

Velsignet være disse marker! 

Vi takker for kristallers vibrasjoner, blomens kraft, fjederens pryd. 

Vi takker for menneskebarnet og eders undringer. 

Bære fred i hjertet, og søke efter det levende livets betingelser, ei skal der begrenses! 

Konu Ekatah. (140623) 

 

 

Om den søker til uttrykk, om den søker av inntrykk, klok er den menneskebarn der 

søker at formidle hva den bærer i sitt hjerte. 

Intet at dvele for. Intet at vente for. 

Klok er den menneskebarn der ser hvorledes alt fortrygges når den selv formidler sine 

tanker. Bære fram således sin styrke gjennom at gjøre sitt selv i tydeligheter. 

Viktigt at den ser, den tid den lever i nu bringer der alt flere og større lik sannheter 

igjennom avslørenheter for autoriteter. 

Viktig at den skaper óg en tydeliggjørelse av sitt eget selv i sannheter. 

Være tro mot sitt eget selv. Være tro mot sine nester. 

Bringe en tålmods tanke for Selvet, óg for at lettere se og at forstå, alt meget vil der ledes 

gjennom impulser fra Kosmisk Bevissthet, Den Kollektive Substans. Være en del av Den 

Kollektive Vibrasjon, og våge at se, der finnes en universell interesse og ambisjon om at 

frø skal komme til denne Jord. Der finnes ambisjoner om at alt det levende skal bestå. 

Hva den velsigner med kjærlighetens tanke, er lik næring av småblommens nektar 

for at skape en bevissthet om hva der eksisterer efter skaperverkets struktur, 

ei efter menneskebarnets verdi. 

Om den ser i langsiktigheter så vil den óg se og oppleve naturens forvandlinger i 

naturlige perioder. 

Viktig at den ei fangetager sitt selv gjennom hva der omtales innom den offentlige 

tradisjon. 

Der finnes ei noget klimatiske bekrisninger. Der finnes menneskebarns fortolknings 

kriser. 

Der finnes ei noget intergalaktiske kriser. 

Der finnes noget jordiske, verdslige kriser, hvor der er to små frø der krangler. 

Hvorledes den skaper en større intensjon for sitt eget selvs liv, er at primært skape fred i 

Selvet. 

Således den besmitter sine nester med den fred den selv behøver. 

Og der eskalerer til en større fredsommelighet, enn hva den ønsker. 

Dog, fredsommelighet kan være noget ‘boring’. 
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Gjøre liv til hva den er ment for at gjøre, og tilvelge det levende livets kraft innom sitt 

eget selv. 

Intet er til i denne inkarnasjon for at soves, for at dveles, for at ventes, for at hviles. 

Give liv i sitt eget selv i sjel og i ånd, så følger legemet efter. 

Vi takker for ildens lys, og alt hva der opplysedes. 

Vi takker for blomens kraft. 

Vi takker for søte føder. 

Vi takker for menneskebarns undringer. 

Bære fred i sin sjel og i sitt hjerte, og søke at leve det levende livets kraft. 

Bekymres ei for hva der er ut av nutids tanke. 

Konu Ekatah. (180623) 
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